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Nr Vraag 
1 In hoeverre acht de regering de ambitieuze begroting van de 

nationale politie realistisch en haalbaar zoals gesteld in de 
begroting van de nationale politie 2015–2019? 

2 Welke stappen worden concreet gezet in de uitvoering en realisatie 
van de plannen voor het ICT-dossier in 2015, zoals beschreven in 
beheerplan nationale politie 2015? 

3 Wat houdt de verschuiving in van 31 miljoen euro in 2015 en 2016 
binnen de begroting van de nationale politie van 31 miljoen euro in 
2015 en 2016? 

4 Betekent het terugbrengen van de overbezetting in operationele 
sterkte in de toekomst minder blauw op straat? 

5 Valt blauw op straat ook onder de overbezetting in de zin van 
personele overbezetting door de late personele reorganisatie en de 
substantiële overbezetting in de operationele sterkte? 

6 Wat houden de voorzieningen in uit het beheerplan nationale 
politie 2015 die voor specifieke doelgroepen getroffen worden? Zijn 
die gericht op uitstroom? 

7 Kan een toelichting worden gegeven op het Strategisch Vervoers-
plan van de nationale politie? 

8 Kan de politie criminelen met snelle vluchtauto’s nog wel bijbenen 
nu het beleid is gericht op een kleiner, jonger en goedkoper voer- 
vaar- en vliegtuigpark? 

9 Wanneer is de 0-meting ten aanzien van de Landelijke Meldkamer 
Organisatie (LMO) bekend? 

10 Is een verbetering van de inkoopfunctie voldoende om het risico op 
financiële onrechtmatigheden te beperken, naast een landelijke 
aanbestedingskalender en centralisering, gezien het feit dat 
recentelijk nog vijf personen geschorst zijn? 

11 Op welke manier wordt er anders geteld en wat is er anders aan die 
telling bij de prognose strafzaken bij de rechtbanken (misdrijven) 
die een daling aangeeft van 7% in de periode 2014 tot en met 2019? 

12 Kan een verklaring worden gegeven voor het volume dagvaar-
dingszaken na 2015 en de verwachte dalende werkloosheid? 

13 Kan een verklaring worden gegeven voor de verwachte stijging van 
het aantal belastingzaken in hoger beroep na 2016? 

14 Zijn er andere oorzaken, behalve het hoge geprognosticeerde 
percentage inwilligingen op asielaanvragen bij de Immigratie- en 
Naturalisatiedienst (IND) en de daling van de vreemdelingenbewa-
ringscapaciteit, voor de daling van het aantal vreemdelingenzaken? 

15 Is in de prognose «Bijdrage voor gerechtskosten» rekening 
gehouden met het wetsvoorstel Wijziging van het Wetboek van 
Strafvordering in verband met de eigen bijdrage van veroordeel-
den aan de kosten van de strafvordering en de slachtofferzorg? 

16 Wat is de oorzaak van het tekort van 0,3 miljoen euro dat naar 
verwachting zal ontstaan bij het College van Beroep voor het 
bedrijfsleven? Wat zijn de zogenaamde huidige inzichten? 

17 Hoe wordt het verschil verklaard tussen benodigde bijdrage die 
voor het uitvoeringsjaar 2014 18 miljoen euro lager uitkomt dan nu 
beschikbaar en de verwachting dat in 2014 de kosten van de 
rechtspraak groter zullen zijn dan de nu geraamde kosten? 

18 Wat is de stand van zaken van de administratie op het Ministerie 
van Veiligheid en Justitie? Zijn alle knelpunten opgelost? Zijn er 
nog externen bij de administratie betrokken vanwege de 
problematiek? 

19 Wat is het overschot dat het departement over voorgaande jaren 
heeft behaald? Op welke manier wordt dit overschot gebruikt voor 
de begroting over 2015? 
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Nr Vraag 
20 Kan per beleidsartikel worden aangegeven welk gedeelte niet-

juridisch verplicht is? Kan dit cijfermatig worden toegelicht en 
daarbij onderbouwd worden in hoeverre de bedragen al zijn 
gereserveerd en met welk doel? 

21 Kan per begrotingsartikel worden aangeven welke onderdelen wel 
of niet juridisch verplicht zijn en in welke mate? 

22 Bij welke prestatie-indicatoren heeft de Minister van Veiligheid en 
Justitie (hierna: de Minister) nog wel een rol? Op welke wijze wordt 
deze rol ingevuld nu is aangegeven dat conform de regels van 
verantwoord begroten de Minister geen uitvoerende rol meer heeft 
bij een aantal prestatie-indicatoren, waaronder de kengetallen van 
risico- en probleemspelers bij kansspelverslaving, het aantal 
slachtoffer-dadergesprekken en het aantal slachtoffers met 
ondersteuning vanuit Slachtofferhulp Nederland (SHN)? 

23 Waarom wordt het aantal slachtoffer-dadergesprekken voortaan 
niet meer genoemd? Kan dat alsnog gebeuren? 

24 Uit welke feiten en cijfers blijkt dat Nederland veiliger is geworden 
sinds het aantreden van het kabinet-Rutte II in 2012? 

25 Kan een jaarlijks overzicht worden gegeven van de criminaliteitscij-
fers vanaf 2004 tot heden? Kan een overzicht uitgesplitst per soort 
delict sinds 2010 worden gegeven? 

26 Zijn de dalende cijfers omtrent criminaliteit direct te verklaren door 
het kabinetsbeleid of spelen andere maatschappelijke factoren hier 
een rol in? 

27 Wat is de trend in andere EU-landen? Zijn deze landen ook de 
afgelopen landen veiliger geworden? 

28 Hoeveel lokale bestuurders, officieren van justitie en districtchefs 
zijn geraadpleegd bij het opstellen van de Veiligheidsagenda? Kan 
dit per provincie of per regionale eenheid worden aangegeven? 

29 Welk aanvullend budget en welke aanvullende capaciteit horen bij 
de aanvullende maatregelen omtrent radicalisering en terrorisme? 

30 Ligt de reorganisatie van de nationale politie op schema? Kunnen 
de basisteams en de districtsrecherche per 1 januari 2015 in 
werking treden? 

31 In hoeverre wordt er bij de vaststelling van de nationale gemeen-
schappelijke prioriteiten eerst aandacht besteed aan de lokale 
prioriteiten en benodigde politiesterkte? Kunnen concrete 
voorbeelden per gemeente of per regionale eenheid worden 
gegeven? 

32 Wat zijn de topprioriteiten van het kabinet binnen de Veiligheidsa-
genda? 

33 Hoeveel topprioriteiten, naast de aanpak van georganiseerde 
drugscriminaliteit, zijn er in 2015? Welke zijn dat? 

34 Hoe verhoudt de aanpak van georganiseerde drugscriminaliteit als 
topprioriteit zich tot het feit dat de politie slechts wietplantages 
vernietigt en niet achter de grote vissen aangaat? 

35 Wat wordt bedoeld moet de opmerking dat de burgemeesters de 
capaciteit krijgen die nodig is om de drugscriminaliteit aan te 
pakken? Gaat het om de capaciteit die burgemeesters nodig achten 
of die de regering nodig acht? 

36 Wat leveren de afspraken met Duitsland over grensoverschrijdende 
drugscriminaliteit concreet op? Is er extra capaciteit vrijgemaakt 
om het dumpen van drugsafval op te sporen? Waarom wordt de 
flexibele capaciteit die zou ontstaan in de robuuste teams niet 
ingezet in de provincie Noord-Brabant, waar veel drugslabs en 
wietschuren staan? 
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Nr Vraag 
37 Op welke manier zal de effectiviteit van de aanpak van samenwer-

kingsverbanden in kaart worden gebracht? Hoe wordt daarbij 
invulling gegeven aan en rekening gehouden met de ingezette 
capaciteit, het aantal aangehouden verdachten, de inbeslaggeno-
men goederen en geld en het aantal zaken waarin vervolging wordt 
ingesteld? 

38 Op welke manier is Nederland leidend op het dossier cybersecu-
rity? 

39 Welke concrete maatregelen zijn de afgelopen twee jaar getroffen 
ter bestrijding van cybercrime? 

40 Welke extra stappen zullen er gezet worden om cybercriminaliteit 
aan te pakken? Welke aandachtsgebieden hebben hierbij prioriteit 
en hoeveel mensen zijn of worden extra aangenomen? Zal de extra 
prioritering leiden tot extra investeringen? Zo ja, hoeveel en waar 
wordt dat geld vandaan gehaald? 

41 Hoe groot is de capaciteitsuitbreiding op het gebied van de 
bestrijding van cybercrime bij de landelijke eenheid en is deze 
inmiddels volledig gerealiseerd? 

42 Kunnen cijfers of percentages worden gegeven van de toe- of 
afname van de criminaliteit gespecificeerd per type misdrijf naar 
aanleiding van de grote asielinstroom? Kunnen ook cijfers of 
percentages van een toe- of afname van de criminaliteit worden 
gegeven gespecificeerd per misdrijf in een bepaalde gemeente in 
geval van de komst een asielzoekerscentrum in de betreffende 
gemeente? 

43 Zijn er naast cybersecurity, asiel en migratie, drugscriminaliteit en 
mobiel banditisme andere Nederlandse prioriteiten op het gebied 
van internationale politiële samenwerking? Welke dan en hoe 
wordt hier vorm aan gegeven? 

44 Wat zijn de kernpunten van de afspraken die met Frankrijk, België 
en Luxemburg gemaakt worden over grensoverschrijdende 
samenwerking op het gebied van (drugs)criminaliteit en mobiel 
banditisme? 

45 Wordt bij het vrijmaken van capaciteit voor drugsbestrijding en 
andere grensgerelateerde problematiek ook een afspraak gemaakt 
over het samenwerken met Duitsland, Frankrijk en België? 

46 Is de samenwerking tussen alle relevante partijen, te weten het 
Openbaar Ministerie (OM), de nationale politie, de Belastingdienst, 
de Fiscale Inlichtingen en Opsporingsdienst (FIOD), de Koninklijke 
Marechaussee (KMar), burgemeesters en gemeenten zo goed dat 
de verwevenheid tussen boven- en onderwereld succesvol 
doorbroken zal worden? 

47 Hoeveel criminele samenwerkingsverbanden worden nu per jaar 
strafrechtelijk aangepakt? 

48 In hoeveel van de 950 criminele samenwerkingsverbanden die 
jaarlijks minimaal strafrechtelijk worden aangepakt zal de volledige 
criminele organisatie, inclusief de top, worden ontbonden en 
aangepakt? Wat wordt verstaan onder «aangepakt»? 

49 Hoeveel extra agenten zijn er nodig om het aantal handhavingsac-
ties te laten stijgen? Wat zijn hiervan de kosten? 

50 Hoeveel geld en capaciteit wordt ingezet voor de internationale 
politiesamenwerking? Kan dit per land of instantie waarmee wordt 
samengewerkt worden uiteengezet? 

51 Wat is de Nederlandse financiële bijdrage aan Europol respectieve-
lijk Interpol? 

52 Aan hoeveel handhavingsacties neemt de politie nu deel? Met welk 
aantal moet dit stijgen en op welke termijn? 
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Nr Vraag 
53 Hoe wordt de samenwerking tussen alle relevante partijen in de 

strijd tegen ondermijnende criminaliteit verder geïntensiveerd? 
Hoeveel geld en welke extra maatregelen worden ingezet? 

54 Hoeveel is de financiële bijdrage aan de aanpak van ondermijnende 
criminaliteit in Brabant en Zeeland? 

55 Wat zijn de kosten van de Taskforce Brabant Zeeland? 
56 Betekent het feit dat de ervaringen die de Taskforce in Brabant en 

Zeeland opdoet worden verbonden aan landelijke ontwikkelingen 
dat een Taskforce eventueel ook in andere provincies kan worden 
ingezet? 

57 Wat zijn de concrete resultaten van de Taskforce Brabant Zeeland 
sinds de oprichting tot nu toe? 

58 Hoeveel politiecapaciteit is doorgeschoven naar Brabant en 
Zeeland sinds 2010? 

59 Hoeveel politiecapaciteit wordt doorgeschoven in 2015? Van welke 
regionale eenheden naar welke regionale eenheden wordt er 
doorgeschoven? Wat is hiervan de reden? 

60 Wordt bij het afpakken van crimineel vermogen ook nadrukkelijk 
aandacht besteed aan het bestrijden van jeugdbendes en criminele 
jongeren? Zo ja, op welke wijze wordt hieraan vormgegeven en 
wordt het succes van afpakken bij jongeren ook apart geregistreerd 
en gemeten? 

61 Waaruit blijkt het hoge niveau van de bestrijding van hightech 
crime? 

62 Hoe wordt tijdens de opleiding van agenten aandacht besteed aan 
cybercrime? Hoeveel mensen zijn er in dit kader afgelopen jaar 
opgeleid voor de eenheden? 

63 Op welke manier wordt de effectiviteit van de aanpak van cyber-
crime in kaart gebracht? Hoe wordt daarbij invulling gegeven aan 
en rekening gehouden met de ingezette capaciteit, het aantal 
aangehouden verdachten, de inbeslaggenomen goederen en geld 
en het aantal zaken waarin vervolging wordt ingesteld? 

64 Wordt in de onderzoeken het hacken van Pacemakers ook 
meegenomen (waarvoor Europol recentelijk heeft gewaarschuwd)? 

65 Op welke wijze wordt de versterkte aandacht voor cybercrime naar 
het niveau van alle eenheden verhoogd? 

66 Wordt het Bureau Financieel Toezicht (BFT), dat integraal toezicht 
houdt op het notariaat, ook begrepen onder de organisaties belast 
met toezicht, handhaving, opsporing en vervolging die in de 
toekomst systematischer worden uitgevraagd? Zo ja, op welke 
manier wordt het BFT uitgevraagd? Betekent dit ook dat BFT 
cliëntgegevens op basis van de Wet op het Notarisambt mag 
doorspelen naar derden? 

67 Wat is de totale schade van frauduleuze handelingen? Kan dat 
worden uitgesplitst naar horizontale en verticale fraude en voorts 
naar de diverse soorten fraude (faillissements- acquisitie-, 
datefraude etc.)? 

68 Wordt de werkwijze van de organisatie 1Overheid overgenomen 
met betrekking tot het tegengaan van fraude? Zo ja, op welke wijze 
en op welke aspecten van deze aanpak/werkwijze? 

69 Hoeveel en welke fraudehelpdesken/meldpunten zijn er? Worden 
deze gesubsidieerd? Wordt onderzoek naar de effectiviteit hiervan 
gedaan? 

70 Op welke manier wordt bestaande en toekomstige regelgeving 
getoetst op fraudebestendigheid? 

71 Hoe zal bestaande regelgeving in 2015 steviger getoetst worden op 
fraudebestendigheid? 

72 Wat is de aanleiding en het doel van de verkenning Kaderwet 
Gegevensuitwisseling? 
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Nr Vraag 
73 Wat behelst de genoemde innovatieve subjectgerichte aanpak van 

het OM om beroepsfraudeurs tegen te gaan? 
74 Hoe staat het met de uitwerking van het voorstel van de leden van 

de VVD-fractie om ondernemers meer mogelijkheden te geven om 
te verifiëren in de Gemeentelijke Basisadministratie (GBA) of 
klantgegevens juist zijn, gelet op het feit dat dit nader zou worden 
besproken in het Nationaal Platform Criminaliteitsbestrijding 
(NPC)? 

75 Wat was de doelstelling van het OM als het gaat om het aantal 
strafzaken bij regionale eenheden? In hoeveel van deze zaken is 
daadwerkelijk vervolging ingesteld en hoeveel mensen zijn daarbij 
ingezet? 

76 Waaruit bestaat de verdere intensivering ten aanzien van de aanpak 
van mensenhandel? 

77 Hoeveel zaken worden er in 2015 meer aangepakt op basis van de 
geïntensiveerde aanpak van mensenhandel? 

78 Welk voordeel zullen de slachtoffers van mensenhandel ervaring 
als gevolg van het nationaal verwijzigingsmechanisme? 

79 In hoeverre werken Nederlandse Internet Service Providers mee 
aan het blokkeren van websites die kinderporno aanbieden? 

80 Wat moet het Plan van Aanpak Kindersekstoerisme opleveren? 
81 Hoeveel geld wordt uitgetrokken voor de bestrijding van 

kindersekstoerisme? 
82 Wat wordt verstaan onder interventies, waarvan het aantal in 2018 

zal stijgen tot 700? 
83 Krijgt het afpakken van goederen en vermogen ook prioriteit in de 

genoemde systeemaanpak voor criminele jeugd? 
84 Op welke wijze krijgt het verhogen van de pakkans van daders van 

High Impact Crimes vorm? Waarom wordt dit niet als prioriteit 
genoemd? 

85 Is het probleem al opgelost dat een zaak door de politie niet als 
onopgelost kan worden geregistreerd in het systeem en daarom 
vaak maar (deels) opgelost wordt ingevuld waardoor de ophelde-
ringspercentages niet betrouwbaar zijn? 

86 Wordt met het hanteren van een maximum voor straatroven van 
6723 en overvallen van 1648 voor 2015 bedoeld dat een maximum 
ophelderingspercentage wordt gehanteerd? Zo ja, waarom wordt 
een maximum en geen minimum gehanteerd? 

87 Waaruit bestaan de aanscherpingen van de aanpak van problemati-
sche jeugdgroepen? 

88 Kan bij voortgangsrapportages over afpakken voortaan per 
leeftijdscategorie worden gerapporteerd over inspanningen en 
geboekte successen? 

89 Wordt met de investering in de strafrechtketen, die oploopt tot 20 
miljoen euro in 2018, gedoeld op de eerder aangekondigde 
investering in het OM? Met hoeveel euro zou het incassoresultaat 
stijgen als helemaal niet wordt bezuinigd op het OM? 

90 Hoeveel subsidie wordt er verstrekt aan het Internationaal Centrum 
Kinderontvoeringen (ICKO)? Wanneer is deze voor het laatst 
herijkt? Hoe verhoudt deze subsidie zich tot de toegenomen 
prestaties, arbeidskosten en kapitaallasten van het ICKO in verband 
met het oplossen van kinderontvoeringen vanuit en naar 
Nederland? 

91 Hoeveel kinderontvoeringen zijn er jaarlijks? Welk deel daarvan 
wordt er opgelost? Bij welk deel daarvan speelt ICKO een rol? Kan 
hiervoor een prestatie-indicator worden ontwikkeld? 

6



Nr Vraag 
92 Op welke manier wordt informatie in de grensregio’s met de Duitse 

en Belgische lokale besturen en autoriteiten gedeeld, zoals 
informatie uit het project Bestuurlijke Informatie Voorziening 
Justitiabelen (BIJ) over zeden- en zware geweldsdelinquenten? 

93 Is de huidige wetgeving voldoende om de opkomende digitale 
wereld te reguleren en de privacy van burgers te beschermen? 

94 Wat wordt bedoeld met digitale brandweer? 
95 Worden de meerjarige doelstellingen voor waterveiligheid en 

overstromingen, nucleaire veiligheid en continuïteit en veerkracht 
van de samenleving aan de veiligheidsregio’s vanuit het Rijk 
opgelegd? Wat zijn deze meerjarige doelstellingen? 

96 Liggen er indicatoren ten grondslag aan de verdere professionali-
sering van de bevolkingszorg en het vergroten van inzicht in en 
onderlinge vergelijkbaarheid van prestaties door de veiligheidsre-
gio’s? Zo ja, welke? 

97 Vindt herhaaldelijk (jaarlijks) een onderzoek plaats naar de 
beoordeling of de Nederlandse vitale infrastructuur en belangen in 
voldoende mate zijn beschermd tegen uitval? 

98 Wie beoordeelt of de Nederlandse vitale infrastructuur en belangen 
in voldoende mate zijn beschermd tegen uitval? Als dit niet het 
geval is, aan welke aanvullende maatregelen wordt dan gedacht? 

99 Wanneer zijn de Nederlandse vitale infrastructuur en belangen in 
voldoende mate beschermd tegen uitval? Wat is de norm? Wat 
wordt in dit verband bedoeld met belangen? 

100 Wat wordt bedoeld met het investeren door de Veiligheidsregio’s in 
de verdere professionalisering van de bevolkingszorg en het 
vergroten van inzicht in en onderlinge vergelijkbaarheid van 
prestaties? 

101 Hoe wordt de terugkoppeling van twee weken na aangifte door de 
burger gewaardeerd? 

102 Hoe snel krijgen slachtoffers van overvallen in de detailhandel een 
terugkoppeling? 

103 Op welke termijn krijgen aangevers van andere delicten dan 
woninginbraken en straatroof persoonlijke terugkoppeling over 
hun zaak? Kan een overzicht worden gegeven van de gemiddelde 
terugkoppelingstermijn per soort delict? In hoeveel gevallen wordt 
geen persoonlijke terugkoppeling gegeven? Hoe en op welke 
termijn worden de problemen met terugkoppeling over aangiftes 
opgelost? 

104 Wanneer wordt de belofte gerealiseerd om aangevers van andere 
delicten dan woninginbraken en straatroof persoonlijk te informe-
ren over de afloop van hun aangifte? 

105 Kan worden aangegeven hoeveel zaken in 2013 en de eerste helft 
van 2014 zijn afgedaan en zullen worden afgedaan door middel van 
de ZSM-werkwijze? 

106 Kan bij benadering worden aangegeven hoe groot de besparingen 
per zaak zijn bij afdoening volgens de ZSM-werkwijze? 

107 Waaraan zullen de eventuele besparingen worden besteed die het 
gevolg zijn van de ZSM-werkwijze? 

108 Wordt op korte termijn een afname verwacht in het aantal 
politierechterzittingen als gevolg van de invoer van ZSM? Zo ja, in 
welke mate? Zo nee, waarom niet? 

109 Wat is de stand van zaken van de samenwerking tussen het OM en 
de advocatuur in de ZSM-werkwijze? Wanneer zal de evaluatie 
plaatsvinden? 

110 Waarom is het streven vanaf 2016 de ketenorganisaties van de 
politie slechts voor een belangrijk deel digitaal met elkaar te laten 
communiceren? Kan het niet geheel digitaal worden? 
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Nr Vraag 
111 Is het nieuwe beleid bij het Centraal Justitieel Incassobureau (CJIB) 

ook gericht op die veroordeelden die wel willen betalen maar dat 
niet kunnen? 

112 Klopt het dat er is toegezegd dat er op de 5.000 inwoners minstens 
één wijkagent moet zijn? Is deze doelstelling gerealiseerd? In welke 
gemeenten wel en in welke gemeenten niet en waarom niet? 

113 Hoe is momenteel de aansturing van de bedrijfsinvoering van het 
politiedienstencentrum ingericht? 

114 Hoeveel bezwaarschriften in het kader van het Landelijk Functiege-
bouw Nederlandse Politie zijn nog in behandeling? Wat is de kans 
dat dit tot verdere vertraging in de reorganisatie van de politie zal 
leiden? 

115 Wie voert de regie over de structurele vernieuwing en het 
toekomstbestendig maken van de politie-ICT? Welke communica-
tiediensten vallen hieronder? Zijn dit alleen alarmnummer 112 en 
communicatienetwerk C2000 of zijn dat ook andere middelen? Hoe 
wordt de politie-ICT toekomstbestendig gemaakt? 

116 Welke middelen zijn beschikbaar voor de modernisering van de 
politie-ICT, los van het project Odin? 

117 Met welke resultaten van vermindering administratieve lasten 
wordt in 2016 rekening gehouden en wat wordt precies bedoeld 
met de verdere uitbouw daarvan? 

118 Wanneer kan de Kamer het wetsvoorstel over de Politieacademie 
tegemoet zien? 

119 Hoe wordt gewaarborgd dat het budget dat voor het politieonder-
wijs is bestemd niet voor operationeel politiewerk of financiële 
tekorten bij de nationale politie wordt gebruikt? 

120 Hoe vorderen de gesprekken met de partners over de vorming van 
de LMO? 

121 Hoeveel vertraging heeft de vorming van de LMO tot nu toe 
opgelopen? 

122 Wat wordt bedoeld met de mededeling dat rechtsbijstand aan 
slachtoffers verder wordt versterkt in 2015? Wat gaat er dan precies 
veranderen? 

123 In hoeveel gevallen heeft herstelbemiddeling geleid tot het 
voorkomen van vervolging, een mildere OM-afdoening of een 
lagere opgelegde straf? Hebben daders wel eens strafvermindering 
of een minder strenge afdoening gekregen omdat ze bereid waren 
mee te werken aan herstelbemiddeling, ondanks dat deze niet heeft 
plaatsgevonden omdat het slachtoffer dit niet wilde? 

124 Krijgen andere herstelbemiddelingsbureaus of de rechtbanken ook 
extra geld om herstelbemiddeling beter in het rechtssysteem te 
verankeren? 

125 Wat was de aanleiding om in 2013 de sociaaleconomische Raad 
advies te vragen over het arbeidsmigratiebeleid? Wanneer kan de 
Kamer dit advies tegemoet zien? 

126 Aan welke vreemdelingrechtelijke en administratieve voorwaarden 
moeten kennismigranten, startende ondernemers en andere 
bedrijven voldoen om zich in Nederland te kunnen vestigen? 
Hoeveel kennismigranten, starters, en andere economische 
migranten hebben afgelopen jaren een verblijfsvergunning 
gekregen? Hoeveel migranten zijn naar Nederland gekomen op 
basis van de Europese blauwe kaart? 

127 Welke maatregelen is het kabinet de komende periode voornemens 
te treffen om ervoor te zorgen dat Nederland aantrekkelijker wordt 
voor kennismigranten? 

128 Wat is de actuele stand van zaken ten aanzien van het start-up 
initiatief? Welke invulling heeft deze inmiddels gekregen? 

8



Nr Vraag 
129 Wanneer kan de Kamer de evaluatie van de toelatingsregeling voor 

vermogende vreemdelingen tegemoet zien? Wat zijn de te 
verwachten uitkomsten? 

130 Op welke wijze zet Nederland zich in voor de Europese samenwer-
king die zal moeten leiden tot het gelijke speelveld binnen Europa? 
Doen andere lidstaten dit ook en hoe wordt voorkomen in het kader 
van het vrij verkeer binnen Schengen dat asielzoekers niet toch 
binnen Schengen doorreizen? 

131 Hoe verloopt het selectieproces in het kader van hervestiging? Hoe 
zijn de verantwoordelijkheden verdeeld tussen de UNHCR en de 
Nederlandse overheid? Welke invloed heeft Nederland bij de 
verdeling van de beschikbare aantallen over verschillende 
gebieden? Is het gebruikelijk dat de Nederlandse overheid zelf 
voordrachten doet van concrete dossiers? Op welke gronden kan 
Nederland afwijken van de voordrachten die de UNHCR doet? 

132 Hoeveel budget er is voor het medisch steunbewijs? Waar komen 
deze middelen vandaan? 

133 Hoe zal de nieuwe werkwijze voor het medisch onderzoek in 
asielprocedures vormgegeven worden? 

134 Zal stichting iMMO betrokken zijn bij de procedures voor het 
medisch steunbewijs? 

135 Hoe kan het dat de afdrachten aan goede doelen minimaal gelijk 
blijven, wanneer het afdrachtspercentage van de goede doelen 
loterijen met 10% daalt? 

136 Waarom zijn de gehanteerde indicatoren voor High Impact Crimes, 
Ondermijnende en financieel-economische criminaliteit, cyber-
crime en kinderporno gewijzigd? Kunnen alsnog voor deze 
indicatoren de realisatie van 2013 en de doelstelling voor 2014 
worden gegeven? 

137 Wat zijn de prestatie-indicatoren voor de verbetering van aangifte, 
vermindering van bureaucratische lasten en verbetering heterdaad-
kracht voor 2015? Wat is de huidige stand van zaken? 

138 In hoeverre is in de geprognotiseerde stijging van het aantal aan 
het OM aan te leveren zaken in het kader van de aanpak van 
horizontale fraude over de komende jaren meegenomen de aanpak 
van acquisitiefraude zoals wordt voorgesteld in het voorstel van 
wet van de leden Gesthuizen en Van Oosten tot wijziging van Boek 
6 van het Burgerlijk Wetboek in verband met het tegengaan van 
acquisitiefraude door het doen van misleidende mededelingen 
jegens diegenen die handelen in de uitoefening van hun beroep, 
bedrijf of organisatie en wijziging van het Wetboek van Strafrecht 
in verband met de strafbaarstelling van acquisitiefraude (Kamer-
stuk 33 712)? 

139 In hoeverre wordt er naast opsporing geïnvesteerd in preventie, 
waardoor het aantal onderzoeken ook af kan nemen in de 
toekomst, gelet op de prestatie-indicatoren met betrekking tot 
aantallen onderzoeken in interventies die gelijkblijvende of zelfs 
stijgende aantallen laten zien? 

140 Is er al zicht op de vraag of het hernieuwde Wetboek van Strafvor-
dering zal leiden tot verhoging dan wel verlaging van de kosten 
van de strafrechtspleging bij politie, OM en rechterlijke macht? 

141 Zijn de kosten voor herziening van het Wetboek van Strafvordering 
al in kaart gebracht? Zo ja, op welke bedragen zijn deze begrotin-
gen uitgekomen? 

142 Over welke periode zullen de kosten voor herziening gemaakt 
worden? 
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Nr Vraag 
143 Kan nader worden toegelicht waaruit het bedrag van 25 miljoen 

euro per jaar aan Tbs-kliniek Veldzicht is opgebouwd, meer 
specifiek ook met betrekking tot het behoud van 250 fte in de regio 
(Kamerstuk 24 583, nr. 603, p.2)? 

144 Hoe en op welke termijn wordt het financiële tekort van de 
nationale politie opgelost? 

145 Wat zijn de kosten van het met een jaar doorschuiven van het 
beoogde aantal van 49.500 fte’s? 

146 Welke financiële risico’s brengt de huidige overbezetting in de 
operationele sterkte met zich mee? 

147 Wat is er gebeurd met het structurele bedrag van 105 miljoen euro 
per jaar extra voor de nationale politie? Hoe en waarvoor wordt dit 
bedrag geïnvesteerd? Kan een stand van zaken van de uitgaven 
worden gegeven? 

148 Wat houdt de intensivering veiligheid van 97,8 miljoen euro precies 
in? 

149 Wat wordt ermee bedoeld dat om uitvoering te kunnen geven aan 
de gemeenschappelijke veiligheidsagenda de middelen uit de 
RA-intensiveringsenveloppe Veiligheid worden overgeheveld van 
de aanvullende post naar de begroting van het Ministerie van 
Veiligheid en Justitie voor de jaren 2015 tot en met 2017? 

150 Kan er een uitsplitsing gegeven worden naar minder uitgaven 
rechtspraak en meer griffiekosten? Heeft dit effect op de 
doorlooptijden? 

151 Waarom wordt de stimuleringsregeling aan gemeenten voor het 
uitschrijven van processen-verbaal (de PV-vergoeding) beëindigd? 
Wat heeft dat voor gevolgen voor het uitschrijven van processen-
verbaal in die gemeenten? 

152 Waardoor is over 2013 een onderuitputting van het budget op 
veiligheid en justitie ontstaan? Is over 2014 een soortgelijke 
onderuitputting te verwachten? 

153 Wat kost het de totale overheid om alle huurcontracten voortijdig 
open te breken? 

154 Waarvoor wordt loon- en prijsbestelling gebruikt? Ter dekking van 
welke budgettaire problematiek wordt dit ingezet? 

155 Heeft de doelmatige strafrechtketen vorig jaar tot problemen 
geleid? 

156 Wat wordt bedoeld met het punt dat de intensiveringsmiddelen van 
40 miljoen euro bij de begroting 2014 worden ingezet ter dekking 
van de VenJ-brede problematiek? 

157 Hoe moeten de tegenvallende griffierechten worden gelezen in 
relatie tot de volumeontwikkeling rechtspraak? 

158 Kan met zekerheid worden gesteld dat het wetsvoorstel verhoging 
griffierechten in 2015 wordt ingevoerd? Zo ja, kan worden 
aangegeven wanneer dit zal plaatsvinden? Hoeveel besparingsver-
lies zal de matiging van de aanpassing van de griffierechten 
omvatten? 

159 Waar kan het besparingsverlies van de tegenvallende griffierechten 
op de begroting worden teruggevonden? 

160 Welke extra tegenvaller voor 2015 kan verwacht worden als het 
wetsvoorstel griffierechten niet per 1 januari 2015 van kracht 
wordt? Hoe en waar binnen de begroting wordt die extra tegenval-
ler opgevangen? 

161 Hoe groot is de financiële tegenvaller wegens het niet volgens 
schema invoeren van de verhogingen van de griffierechten? Hoe 
wordt die tegenvaller gedekt? Waar komt dat geld vandaan? 

162 Wat is de reden van de vertraging van de invoering van het 
wetsvoorstel aanpassing griffierechten waardoor een tegenvaller 
van 19 miljoen euro wordt verwacht? 
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Nr Vraag 
163 Op welke manier zal de voorgestelde verlaging van de griffierech-

ten met 13 miljoen euro naar een bezuiniging van 38 miljoen euro 
binnen de begroting worden opgevangen? Indien dit nog niet 
bekend is, wanneer wordt de Kamer hiervan op de hoogte gesteld? 

164 Hoe wordt de 13 miljoen euro waarmee de griffierechtenverhoging 
wordt getemperd, ingevuld? Welk deel van het wetsvoorstel wordt 
gematigd? Welke rechtzoekenden hebben hier op welke wijze en in 
welke mate profijt van? 

165 Waarom is voor een matiging van de verhoging van de griffierech-
ten gekozen? 

166 Kan de tegenvaller in inkomsten op griffierechten volledig worden 
opgevangen met de daling van kosten aan de uitgavenkant? Zo 
nee, wat is het verschil en hoe en waar binnen de begroting wordt 
het restant precies opgevangen? 

167 Wanneer kan de Kamer een nota van wijziging op het wetsvoorstel 
inzake de griffierechten tegemoet zien? 

168 Welke stappen worden gezet om de door de Raad voor de 
rechtspraak voorgestelde flexibilisering van griffierechten te 
onderzoeken en in hoeverre kan dat voorstel van invloed zijn op het 
wetsvoorstel griffierechten? 

169 Wat is de oorzaak van de lagere instroom van civiele zaken 
waardoor een tegenvaller op griffierechten is ingeboekt op de 
begroting van 2015? 

170 Kan worden aangegeven welke zaken het betreft die leiden tot een 
lagere instroom van civiele zaken waardoor een tegenvaller op 
griffierechten is ontstaan? 

171 Hoeveel bedraagt de tegenvaller op griffierechten door een lagere 
instroom van civiele zaken? 

172 Kan in absolute aantallen en in percentages worden aangeven met 
hoeveel de eenvoudige kantonzaken in 2014 zijn afgenomen? 

173 Waarop is de verwachting gebaseerd dat er voor de komende jaren 
de helft minder inkomsten van boetes en transacties wordt 
verwacht? 

174 Kan het verschil tussen 2014 en opvolgende jaren in de ontvang-
sten uit boetes en transacties worden toegelicht? Wat wordt 
bedoeld als gesproken wordt over herijking van de raming voor 
ontvangsten uit boetes en transacties? 

175 Kan worden aangegeven in hoeverre er sprake is van een tegenval-
ler van 80 miljoen wegens tegenvallende inkomsten uit boetes 
zoals eerder duidelijk werd uit berichtgeving? Hoe wordt deze 
tegenvaller exact opgevangen? 

176 Zijn de Nederlandse systemen inmiddels geschikt gemaakt voor 
het herkennen van Franse kentekenplaten, zodat Nederland 
flitsboetes kan incasseren van Fransen zoals Frankrijk dat wel al bij 
Nederlanders doet? 

177 Welke overwegingen liggen ten grondslag aan het uitvoeren van 
een Interdepartementaal Beleidsonderzoek (IBO) Politie in plaats 
van een beleidsdoorlichting, gezien het feit dat de nationale politie 
pas in 2013 zijn intrede heeft gedaan en een IBO een vooruitziende 
blik heeft? 

178 Waarom is de beleidsdoorlichting nationale politie al sinds 2012 
uitgesteld? 

179 Doen de nationale politie en/of de Politieacademie een beroep op 
de leenfaciliteit van het Ministerie van Financiën? Zo ja, waarom en 
hoe groot is het bedrag dat is gevraagd en verkregen? 

180 Hoe wordt geborgd dat de budgetten voor het politieonderwijs en 
het operationele politiewerk uit elkaar blijven? 

181 Wat is het totaalbedrag aan taakstellingen voor de nationale politie 
in 2015 ten opzichte van 2014? 
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Nr Vraag 
182 Wat is het tekort dat de politiebegroting heeft voor 2015 en hoe 

gaat dit worden gedicht? 
183 Kan een overzicht gegeven worden van de aantallen operationele 

inzet van arrestatieteams per eenheid, in 2012, 2013 en 2014? 
184 Wordt de belofte gestand gedaan dat er tot en met mei 2015 géén 

politiebureaus worden gesloten? 
185 Welke maatregelen worden getroffen om de professionalisering 

van de politie verder te verbeteren? 
186 Hoe kan worden verklaard dat de cijfers die de politievakbond ACP 

heeft gekregen van de nationale politie en de Politieacademie 
afwijken van wat eerder aan de Kamer is toegezegd over het 
onderwijsbudget? 

187 Zijn de flexteams (de 20% flexibel inzetbare politiecapaciteit) al 
ingezet? 

188 Klopt het dat de aanrijtijden bij prio 1 en 2 meldingen in toene-
mende mate in delen van het land niet worden gehaald? Zo ja, 
welke maatregelen worden genomen om de norm voor aanrijtijden 
overal in het land te halen? 

189 Zijn alle robuuste basisteams per 1 januari 2015 geformeerd? Zo ja, 
zijn de teams op die datum ook voorzien van de nieuwe 
leidinggevenden? 

190 Hoeveel fte telt het directoraat-generaal Politie en met hoeveel fte 
is dit aantal verminderd na de totstandkoming van de nationale 
politie? 

191 Kan worden aangegeven in hoeveel gevallen het bij meldingen in 
de categorie verwarde personen het niet gaat om GGZ-cliënten, 
maar om dementerende ouderen of verwaarloosde mensen die 
zorg behoeven? 

192 Wat verklaart de stijging van de uitgaven aan het BES brandweer- 
en politiekorps in 2016? 

193 Hoeveel hoger komen de kosten van het ICT-aanvalsprogramma uit 
ten opzichte van het oorspronkelijk budget? 

194 Hoe wordt de 44 miljoen euro voor verkeershandhavingsteams 
specifiek ingezet? 

195 Hoeveel van de uiteindelijke 50.000 fte zijn wijkagenten? Hoeveel 
Boa’s zijn er in totaal? 

196 Hoeveel van de 49.500 politiemensen zit in de loonschalen 6-7-8 in 
absolute aantallen en in percentages? 

197 Hoeveel van de medewerkers met schaal 6-7-8 is executief 
politieambtenaar, in absolute aantallen en in percentages? 

198 Hoeveel van de executieve medewerkers in schaal 6-7-8 heeft een 
geldige RTGP certificering, in absolute aantallen en in percentages? 

199 Hoeveel van de executieven in schaal 6-7-8 met geldig RTGP 
certificaat is ouder dan 55 jaar, in absolute aantallen en in 
percentages? 

200 Hoeveel van de executieven in schaal 6-7-8 met geldig RTGP 
certificaat is student, in absolute aantallen en in percentages? 

201 Kan tot op functieniveau worden aangegeven welke 5.000 fte hier 
worden bedoeld en hoeveel fte er anno 2014 inmiddels van 
administratief naar operationeel zijn verschoven? 

202 Wat wordt bedoeld met de opmerking dat ook de risico’s in kaart 
worden gebracht, die ontstaan als gevolg van keuzes die vanuit 
financieel oogpunt gemaakt moeten worden? Wordt daarmee 
voorgesorteerd op het sluiten van politieposten? 

203 Wat zijn de gevolgen van het gegeven dat er 14 miljoen euro meer 
moet worden bezuinigd als gevolg van de besparingen als gevolg 
van de doelmatiger strafrechtketen? Heeft dit extra gevolgen voor 
de operationele bezetting? 

204 Wat is de gemiddelde jaarlijkse loonsom van agenten, uitgesplitst 
naar, wijkagenten, surveillanten, agenten en hoofdagenten? 
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Nr Vraag 
205 Hoeveel kost één wijkagent gemiddeld per jaar, inclusief loonsom, 

opleiding, overhead en uitrusting? 
206 Op welk tekort zou de nationale politie uitkomen wanneer de 

huidige operationele sterkte gehandhaafd blijft tussen 2014 en 
2020? 

207 Wat zullen de kaders zijn van het te ontwikkelen in-, door- en 
uitstroombeleid? 

208 Is het juist dat in de strategische personeelsprognose voor de 
nationale politie geen rekening is gehouden met de effecten van de 
personele reorganisatie op de in-, door- en uitstroom? 

209 Klopt het dat de door- en uitstroom in de prognose gebaseerd zijn 
op verouderde gegevens? 

210 Hoeveel inzicht bestaat er in het personeelsbestand en de in-, door- 
en uitstroom bij de politie vanuit de zijde van de regering? 

211 Kan van elke eenheid worden aangegeven hoeveel wijkagenten er 
nodig zijn en wat de actuele bezetting is? 

212 Kan per eenheid worden aangegeven hoeveel overuren politieme-
dewerkers gemiddeld per maand draaien? Kan daarnaast per 
eenheid worden aangegeven hoeveel overuren in totaal dit jaar zijn 
gemaakt? 

213 Is het juist dat de eenheid Rotterdam wijkagenten inzet om de 
gaten in de Directe Hulpverlening op te vangen? Welk effect heeft 
dit op de bezetting van de wijkagenten? Hoeveel van hun inzetbare 
tijd zijn zij hiermee kwijt? 

214 Is het juist dat in de eenheid Rotterdam sprake is van ernstige 
tekorten bestaan in de Directe Hulpverlening? Is het juist dat 
politieagenten wordt gevraagd extra overuren te draaien om de 
tekorten op te vullen waardoor er vijf of meer weekenden achter 
elkaar wordt gewerkt? In welke eenheden in Nederland is dit nog 
meer de praktijk? 

215 Is het juist dat er in de eenheid Rotterdam ondanks de inzet van 
overuren niet altijd sprake is van afdoende bezetting waardoor er 
voor Directe Hulpverlening niet altijd voldoende auto’s rondrijden? 
Hoe vaak komt dit voor? In welke eenheden in Nederland is dit nog 
meer de praktijk? 

216 Is het juist dat binnen de eenheid Rotterdam de arbeidstijdenwet 
regelmatig wordt overschreden om de bezetting op peil te houden? 
Hoe frequent gebeurt dit? In welke eenheden in Nederland is hier 
nog meer sprake van? 

217 Kan een overzicht worden gegeven van alle bezuinigingen die 
sinds het aantreden van het kabinet-Rutte I per jaar zijn opgelegd 
aan de politie? Kan daarnaast een overzicht worden gegeven van 
alle extra bedragen die sindsdien per jaar bij de begroting 
Veiligheid en Justitie zijn toebedeeld aan de politie? 

218 Hoe vaak zijn er in 2013 en 2014 dienstreizen gemaakt door 
personen in dienst van de nationale politie naar het buitenland? 
Waar ging de reis naartoe, met welk doel en wat waren de kosten? 
Kan ook worden aangegeven of er daarbij werd bijgedragen in de 
reis- en/of verblijfkosten door derden? Zo ja, door wie en waarom? 

219 Hoeveel kosten zijn vanaf 2012 jaarlijks gemoeid geweest met het 
aanbestedingsproces? Welk deel van het budget gaat daar jaarlijks 
van 2015 tot en met 2019 aan op? 

220 Kan een overzicht worden gegeven van alle aanbestedingen sinds 
2012? Kan per geval worden aangegeven hoe hoog de kosten 
waren die het aanbestedingsproces met zich meebracht? 
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Nr Vraag 
221 Hoe is de zinsnede in de begroting van de nationale politie «mede 

vanwege de schaalvergroting en een gewijzigd topmandaat, 
bestaat er een verhoogd risico op onrechtmatigheid. Het binnen 
het korps voeren van een landelijk aanbestedingskader, alsook een 
centralisering en verbetering van de inkoopfunctie beperken dit 
risico» te rijmen met het bericht dat er malversaties zijn geconsta-
teerd bij de aanbesteding van het wagenpark? 

222 Hoeveel heeft het aanbestedingsproces gekost van het wagenpark, 
dat nu is gestopt wegens vermeende malversaties? Hoeveel kost 
een nieuw aanbestedingsproces? 

223 Is het juist dat de aanschaf van kerstbomen bij de nationale politie 
moet worden aanbesteed? Hoeveel kost een kerstboom aange-
schaft door de nationale politie gemiddeld? 

224 Wanneer komt er duidelijkheid over de daadwerkelijke aantallen 
instroom van aspiranten, zij-instromers, vrijwilligers en eventuele 
doorstromers aan de Politieacademie? Heeft de regering hier 
bepaalde aantallen in gedachten met het oog op het uiteindelijke 
aantal fte bij de nationale politie? 

225 Wat is de reactie op de brandbrief van de politievakbond ACP 
waaruit blijkt dat er bijna een halvering heeft plaatsgevonden van 
het budget van het contractonderwijs bij de Politieacademie? Op 
welke manier zal deze halvering ertoe leiden dat de kwaliteit van 
het onderwijs kan worden gegarandeerd? 

226 Op welke wijze worden alle taakstellingen op het politieonderwijs 
uitgevoerd met behoud van kwaliteit van de opleidingen? 

227 Moet nog steeds 20% van de executieve politiemedewerkers een 
opleiding op HBO-niveau hebben gevolgd? Zo ja, welke maatrege-
len worden genomen om deze doelstelling te behalen? 

228 Wat is op dit moment de intekening voor post-initieel onderwijs op 
de Politieacademie in het eerste kwartaal van 2015? 

229 In hoeverre is het bevorderen van het goed functioneren van de 
arbeidsmarkt van de politie en het stimuleren van opleidingsaan-
bod een taak van de Politieacademie? In hoeverre werkt het 
Centrum voor arbeidsverhoudingen bij overheidspersoneel hierin 
samen met de Politieacademie? 

230 Hoe groot is de verwachte extra besparing op de gefinancierde 
rechtsbijstand als gevolg van de bijgestelde verwachting over de 
poortwachter functie van het juridisch loket van aanvankelijk 10% 
minder verstrekte toevoegingen, naar inmiddels 30% minder 
verstrekte toevoegingen? Waarop is de extra daling van het aantal 
toevoegingen gebaseerd? 

231 Hoe verhoudt deze verwachting zich tot de toekomstige verplich-
ting van rechtzoekenden om eerst langs het Juridisch Loket te gaan 
alvorens zij recht hebben op gefinancierde rechtsbijstand? 

232 Op welke manier zal het Juridisch Loket de extra taken kunnen 
opvangen en waarom is daar geen investering voor begroot? 

233 Kan een overzicht worden gegeven waarin staat met welk bedrag 
de vergoedingen voor gefinancierde rechtsbijstand zijn verlaagd en 
de wijze waarop de vergoedingen zijn geïndexeerd tussen 2010 en 
nu? 

234 Op basis van welke feiten wordt een lagere instroom van rechtzoe-
kenden verwacht vanwege de stelselherziening rechtsbijstand? Hoe 
verhoudt deze verwachting zich tot de huidige praktijk waarbij 50% 
van de rechtzoekenden niet bij het Juridisch Loket komt maar 
rechtstreeks naar een advocaat gaat en deze groep in de nieuwe 
situatie van de stelselherziening verplicht langs het Juridisch Loket 
dient te gaan? 
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Nr Vraag 
235 Tot hoeveel extra kosten zal het leiden dat 50% van de rechtzoeken-

den in de huidige situatie niet terecht komt bij het Juridisch Loket 
en in de toekomst door de bezuinigingsplannen juist wel? 

236 Waarom is geen investering begroot voor het Juridisch Loket om 
de vernieuwing van de eerstelijns rechtsbijstand te kunnen 
realiseren? 

237 Hoeveel extra geld zal het Juridisch Loket erbij krijgen als gevolg 
van de extra bezuinigingsplannen, de inrichtingsplannen, de 
inrichtingskosten en het extra personeel? Waar komt dat extra 
budget vandaan? 

238 Hoeveel klachten zijn van 2010 tot en met nu binnengekomen bij de 
Raad voor Rechtsbijstand naar aanleiding van de afwijzing van 
toevoegingsaanvragen? Kan daarbij worden aangegeven hoeveel 
procent van die zaken uiteindelijk grond zijn verklaard? 

239 Kan een overzicht worden gegeven waarin niet alleen de komende 
maatregelen ten aanzien van de bezuinigingen op de gefinancierde 
rechtsbijstand staan vermeld, maar óók de bezuinigingsmaatrege-
len die vanaf 2010 zijn genomen met daarbij de toelichting in 
hoeverre deze al zijn uitgevoerd? Kan tevens worden aangegeven 
wat de beoogde besparingen waren en of deze hoger dan wel lager 
uitvallen dan eerder begroot? 

240 Op welke wijze dient de besparing door verlaging van het budget 
van de Raad voor Rechtsbijstand met bijna een kwart in 2016 
gerealiseerd te worden in het licht van de stelselherziening? 

241 Wat betekent de aangenomen motie-Kox cs. over een beleidsdebat 
over de bezuinigingen op rechtshulp en de toegang tot het recht en 
de rechter (EK Kamerstuk, 34 000, E) voor de door per 1 januari 
2015 voorziene besparing op rechtsbijstand als gevolg van de 
invoering van het besluit stelselherziening rechtsbijstand? 

242 Kan een toelichting worden gegeven op de oplopende kosten en 
uitgaven van het College Bescherming Persoonsgegevens (CBP) de 
komende jaren? 

243 Welk bedrag van het niet-juridische verplichte gedeelte is gereser-
veerd voor toezicht en onderzoek, bijvoorbeeld op het terrein van 
de rechtspraak, schuldsanering, rechtsbijstand en rechtspleging? 
Kunnen hier voorbeelden voor gegeven worden? 

244 Wat is het bedrag dat per 2015 bezuinigd moet worden door de 
herijking van enkele strafrechtelijke forfaitaire vergoedingen? 

245 Wat is het bedrag dat per 2015 bezuinigd moet worden door de 
verlaging van de vergoeding voor bewerkelijke strafzaken? 

246 Wat is het bedrag dat per 2015 bezuinigd moet worden door de 
generieke verlaging van het tarief voor sociale advocaten? 

247 Wat is het bedrag dat per 2015 bezuinigd moet worden door de 
tijdelijke uitschakeling van de indexeringen? 

248 Waarom is er geen vermindering in de uitgaven opgenomen voor 
toevoegingen op licht advies met het oog op de procedure van de 
eenvoudige behandeling? 

249 Wat zijn de verwachtingen van de rol van het CBP in de toekomst in 
het kader van de te verwachten totstandkoming van de Algemene 
verordening gegevensbescherming? 

250 Kan cijfermatig worden toegelicht wat wordt bedoeld met de 
uitspraak dat dit kabinet de uitgaven voor veiligheid intensiveert? 
Kunnen daar de besparingen tegenover worden gezet? 

251 Klopt het dat er voor de uitvoering van de «Veiligheidsagenda 
2015–2018» 10 miljoen euro in 2015 tot 98 miljoen euro in 2017 
wordt uitgetrokken? Zo ja, weegt deze investering op tegen het 
totaal aan bezuinigingen op het OM, het Nederlands Forensisch 
Instituut (NFI), de rechtspraak, de politie en de reclassering over de 
jaren 2015 tot 2018? Kan dit cijfermatig worden toegelicht? 
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Nr Vraag 
252 Hoeveel gemeenten ontvangen de PV-vergoeding en kan per 

gemeente worden aangegeven welk bedrag zij mislopen door de 
beëindiging van de tijdelijke stimuleringsmaatregel? 

253 Wat is de beoordeling ten aanzien van de samenwerking in de 
bestrijding van mobiel banditisme binnen de Gemeenschappelijke 
Informatie Organisatie (GIO)? 

254 Op welk moment zal de pilot GIO aflopen en hoe zal deze worden 
geëvalueerd? 

255 Op welke manier zal de GIO worden voortgezet na afloop van de 
pilot en welke financiële middelen zijn beschikbaar om de GIO 
voort te zetten? 

256 Kan een limitatieve opsomming worden gegeven van alle 
programmaonderdelen van het OM van 2014, alsmede een 
bijbehorend overzicht van de hoeveelheid fte die per onderdeel 
hiervoor beschikbaar is gesteld? 

257 Kan een nadere specificatie worden gegeven van de uitgaven in 
2014 binnen het onderdeel «Verkeershandhaving OM» alsmede 
hoeveel personen binnen het OM zich hiermee hebben 
beziggehouden? 

258 Wat is de reden van de stijging van het budget voor 2015 ten 
opzichte van 2014 van het OM ten behoeve van het programmaon-
derdeel verkeershandhaving? 

259 Wat is de reden dat de uitgaven ten aanzien van onrechtmatige 
detentie niet dalen de komende jaren? 

260 Kan een overzicht gegeven worden van de artikelen in het Wetboek 
van Strafrecht waar het OM géén prioriteit aangeeft ten behoeve 
van de opsporing en vervolging? 

261 Wat wordt verstaan onder de post «overig opsporing en 
vervolging»? 

262 Waarom daalt het begrote bedrag voor «schadeloosstellingen» in 
2015, om in de jaren daarna weer te stijgen naar het niveau van 
2014? 

263 Kan per betreffende partij in de strafrechtsketen inzichtelijk worden 
gemaakt hoeveel aan afgepakt crimineel vermogen wordt 
ontvangen? 

264 Kan een overzicht gegeven worden van de uitgaven van het 
Centrum voor Criminaliteitspreventie en Veiligheid (CCV) ten 
behoeve van criminaliteitspreventie en veiligheid? 

265 Waaruit bestaat de post «Overig bestuur, informatie en 
technologie»? 

266 Waaraan is de structurele intensivering van 20 miljoen euro te 
vinden of is hier sprake van een minder sterke bezuiniging? 

267 Waaraan wordt het verschil in opbrengsten tussen 2014 en 2015 
van het afpakken van crimineel verkregen vermogen besteed? 
Wordt het uitgegeven aan het voortzetten van verkeershandhaving 
OM en het afpakken van crimineel verkregen vermogen? Kan het 
antwoord cijfermatig worden onderbouwd? 

268 Klopt het dat het aantal sepots door het OM in 2013 is opgelopen 
tot 20%? Zo ja, wat is de reden daarvan? Zo nee, hoe hoog was in 
2013 het percentage sepots? Kan een overzicht worden gegeven 
van het aantal sepots tussen 2010 en 2014? 

269 Kan uitgebreid worden toegelicht welke specifieke maatregelen er 
op welke manier voor zullen zorgen dat de opbrengsten voor 
strafrechtelijk afpakken stijgen naar 115,6 miljoen euro in 2018? 

270 Kan uiteen worden gezet hoeveel jaarlijks op het OM wordt 
bezuinigd? Kan hiervan een overzicht vanaf 2010 worden gegeven? 
Hoe worden deze bezuinigingen opgevangen en uitgevoerd? 

16



Nr Vraag 
271 Hoe heeft het OM 2013 budgettair afgesloten? Was er sprake van 

een tekort, een volledige uitputting van het budget of een positief 
resterend saldo? 

272 Ligt het OM op koers met de digitaliseringsslag waar de efficiency-
bezuiniging op gebaseerd is? Zo ja, waar blijkt uit dat het OM op 
koers ligt en zich geen vertraging voor doet in de implementatie? 

273 Wanneer kan de Kamer een overzicht van de resultaten van het OM 
met betrekking tot de doorlooptijd verwachten? 

274 Op welke wijze wordt invulling gegeven aan de toezegging om de 
langdurige archivering bij het OM te verbeteren zodat deals met 
criminelen langdurig en wanneer nodig in detail uit het archief 
terug te halen zijn? 

275 Hoeveel procent van de beschikbare 2 miljoen euro voor het 
uitbesteden van forensisch onderzoek is hiervoor in 2013 daadwer-
kelijk ingezet? 

276 Klopt het dat het NFI te maken zal krijgen met een capaciteitstekort 
door de voorgenomen taakstelling en toenemende werklast na het 
invoeren van het verbod op cannabis met meer dan 15% tetra-
hydrocannabinol (THC)? Zo nee, waarom niet? 

277 In hoeverre is de doelstelling voor het actualiseren van de balans 
tussen veiligheid en privacy binnen de Keten Informatie Manage-
ment gerealiseerd en hoe is de daling vanaf 2015 van de middelen 
te verklaren? 

278 Op welke artikelonderdeel zijn de budgettaire consequenties van de 
eigen bijdrageregeling voor verblijf en strafproces terug te vinden? 

279 Hoe worden de opbrengsten van 60 miljoen euro uit het wetsvoor-
stel voor een eigen bijdrage voor verblijf in een justitiële inrichting 
samen met de eigen bijdrage van veroordeelden aan de kosten van 
het strafproces binnen V&J besteed? Kunnen deze opbrengsten 
worden doorgeschoven naar de Dienst Justitiële Inrichtingen (DJI)? 

280 Hoe wordt in geval van niet tijdige invoering van de eigen bijdrage 
voor verblijf in een justitiële inrichting het besparingsverlies van 7 
miljoen euro opgevangen? 

281 Betekent de subsidieverhoging bij SHN dat in de toekomst 
herstelbemiddeling alleen via SHN kan lopen? 

282 Waaruit bestaat de post «vrijwilligerswerk gedetineerden»? 
283 Hoe verloopt de inkoop van 24-uurs nazorg aan gedetineerden 

door de betrokken organisaties? 
284 Waarom zijn er na 2015 nog middelen opgenomen onder Garanties 

Faillissementscuratoren als uit tabel 34.1 blijkt dat de herziening 
van de Garantiestellingregeling de risico’s voor de begroting zal 
dekken? 

285 Hoeveel geld wordt in 2015 aan preventieve veiligheidsmaatrege-
len besteed? Hoeveel geld is jaarlijks sinds 2004 aan preventie-
maatregelen uitgegeven? Aan welke activiteiten en programma’s 
wordt dit geld precies aan besteed? 

286 Welke preventieprogramma’s en maatregelen zijn sinds 2004 
gestopt of afgeschaft? Waarom? Hoeveel geld is hieraan bezuinigd? 

287 Welke preventieve maatregelen worden ingezet op het gebied van 
veiligheid en criminaliteitsbestrijding, jeugd, contraterrorisme, 
nationale veiligheid en crisisbeheersing? 

288 Welke afstemming vindt plaats met de Minister van Binnenlandse 
Zaken vanuit zijn stelselverantwoordelijkheid voor integriteit? Hoe 
wordt dubbel werk voorkomen bij het bewaken van een integer 
handelende overheid? 
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Nr Vraag 
289 Kan een overzicht worden gegeven van alle preventiemaatregelen 

en programma’s die in 2015 lopen en hoeveel budget jaarlijks in 
totaal beschikbaar was/is voor preventie in 2013, 2014, 2015, 2016, 
met welke doelstelling en wat de concrete resultaten zijn over 2013 
en 2014? 

290 Tussen welke kassen wordt bij DJI precies geschoven om de 
meerjarige budgettaire problematiek van 23,7 miljoen euro in 2015 
op te lossen? 

291 Hoe wordt in de begroting van 2015 het budgettaire gat van 16 
miljoen euro gedekt nu elektronische detentie binnen het gevange-
niswezen geen doorgang kan vinden? Vindt dekking van het extra 
besparingsverlies plaats binnen de begroting van DJI of vanuit de 
overige begroting van veiligheid en justitie? Zo ja waar precies? 

292 Wat wordt bedoeld met VenJ brede problematiek waarnaar wordt 
verwezen bij besteding van de intensivering veiligheid enveloppe? 

293 Op welke wijze wordt met de besteding van de intensivering 
veiligheid enveloppe in 2015 concreet uitvoering gegeven aan de 
gemeenschappelijke veiligheidsagenda? Refereert de gemeen-
schappelijke veiligheidsagenda aan de nieuwe veiligheidsagenda 
2015–2020? Zo nee, waaraan refereert de gemeenschappelijke 
veiligheidsagenda? 

294 Op welke manier wordt de reclassering tegemoetgekomen naar 
aanleiding van de extra taken, waaronder die voortvloeiend uit het 
wetsvoorstel langdurig toezicht op zware gewelds- en zedendelin-
quenten (Kamerstuk 33 816)? Waar kan dit teruggevonden worden 
in de begroting van het Ministerie van Veiligheid en Justitie over 
het jaar 2015? 

295 Wat is de reden dat de reclassering niet langer per 2017 maar per 
2018 ongeveer 21 miljoen euro moet hebben bezuinigd? 

296 Waarom wordt de administratiekostenvergoeding van 7 euro per 
boete ontvangen op de begroting van VenJ, terwijl deze door het 
CJIB geïnd wordt en dient ter dekking van de kosten van adminis-
tratie van het CJIB? 

297 Welke keuze ligt eraan ten grondslag de inkomsten van de 
administratiekostenvergoeding van het CJIB niet als «omzet 
derden» te verantwoorden in de Agentschapsparagraaf van het 
CJIB? 

298 Wat is het causaal verband tussen vrijwilligerswerk van gedetineer-
den en het terugdringen van de recidive? 

299 Wanneer kan de Kamer de resultaten van het WODC-onderzoek 
naar recidivecijfers tegemoet zien? Worden in dit onderzoek de 
recidivecijfers voor jeugdigen apart uitgelicht? 

300 Wat zijn de geraamde opbrengsten van de verplichte bijdrage van 
veroordeelden ten behoeve van de slachtofferzorg en waar zijn 
deze in de begroting terug te vinden? 

301 Hoe staat het met de samenwerking tussen adoptievergunninghou-
ders om kosten van adoptie fors te verlagen en het werktempo fors 
te verhogen? 

302 Hoe effectief is de inzet van gedragsinterventies bij jeugdige 
delinquenten? 

303 Wat houdt de verdere investering in een systeemaanpak voor 
(criminele) jeugdgroepen in en hoe is deze te realiseren ondanks de 
afnemende middelen? 

304 Waarom loopt de subsidie jeugdbescherming niet ook af in 2015 
met ingang van de decentralisatie? 

305 Waarom is de reeks «Bestrijding huiselijk geweld en kindermis-
bruik» in tabel 35.1 sinds de begroting 2014 met uiteindelijk 85% 
gedaald? 
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Nr Vraag 
306 Welke gevolgen heeft de structurele taakstelling van 14,6 miljoen 

euro voor de kwaliteit van bescherming van kinderen door de Raad 
voor de Kinderbescherming? 

307 Wat wordt verstaan onder de posten «strafonderzoek 2A» en 
strafonderzoek 2B»? 

308 Op welke wijze is het Ministerie van Onderwijs, Cultuur en 
Wetenschap (OCW) betrokken bij onderzoeken naar schoolverzuim? 

309 Levert het Ministerie van OCW ook een financiële bijdrage aan 
onderzoeken naar schoolverzuim? 

310 Wat wordt verstaan onder de post «strafonderzoek GBM»? 
311 Wat is de productie bij de Raad voor de Kinderbescherming ten 

aanzien van het bestrijden van commercieel draagmoederschap? 
312 Hoeveel adviezen verstrekt de Raad voor de Kinderbescherming 

jaarlijks aan de rechter ten behoeve van een omgangsregeling 
tussen grootouders en kleinkinderen? 

313 Hoeveel tijdelijke huisverboden zijn er in 2014 uitgesproken bij 
constatering van kindermishandeling? Hoeveel gemeenten maken 
van dit instrument gebruik? 

314 Op welke wijzen worden gemeenten gestimuleerd om bij constate-
ring van kindermishandeling een tijdelijk huisverbod in te stellen? 

315 Is aan het openhouden van justitiele jeugdinrichting (JJI) Amster-
baken een financieel prijskaartje verbonden van 5,6 miljoen euro? 

316 Is het juist dat met de sluiting van JJI Amsterbaken, Penitentiaire 
Inrichting (PI) Havenstraat, PI Tafelwegberg en PI Amsterdam 
Over-Amstel geen detentiecapaciteit meer beschikbaar is in de 
regio Amsterdam? 

317 Wat voor soort werkzaamheden voert het Instituut Fysieke 
Veiligheid op commerciële basis voor derden uit? Hoe vindt een 
scheiding van publieke en private taken en gelden plaats? 

318 Wat zijn de totale uitgaven aan de Brandweer Nederland? 
319 Hoe is de stijging aan uitgaven aan het Nationaal Veiligheidsinsti-

tuut te verklaren? 
320 Is de bijdrage aan de veiligheidsregio’s afkomstig uit het Gemeen-

tefonds? Zo ja, is dit geoormerkt geld? Hoe wordt bepaald hoeveel 
een bepaalde gemeente moet bijdragen aan de veiligheidsregio 
waaronder de betreffende gemeente valt? 

321 Hoeveel asielzoekers komen naar Nederland over land en hoeveel 
via lucht- of zeehavens? 

322 Hoeveel asielzoekers kwamen in 2013 over land en hoeveel via 
lucht- of zeehavens? 

323 Hoeveel asielzoekers geven geen duidelijkheid over de gevolgde 
reisroute naar Nederland? 

324 Hoe vaak komt het voor dat gezinsleden van vluchtelingen die 
willen nareizen niet allemaal kunnen nareizen, omdat er bijvoor-
beeld één of twee meerderjarige kinderen in het gezin zijn die 
noodgedwongen in het land van herkomst moeten achterblijven? 
In hoeveel procent van dit soort zaken wordt aangenomen dat 
sprake is van «more than normal emotional ties», waardoor de 
kinderen wel kunnen nareizen en het gezin niet gescheiden hoeft te 
worden? 

325 Wat zijn de verklaringen voor de stijgende tendens van tweede en 
opvolgende aanvragen asiel? 

326 Kan een overzicht worden gegeven van de asielinstroom in andere 
Europese landen de afgelopen jaren en in de EU in totaal? 

327 Welk percentage asielaanvragen worden toegekend in de diverse 
EU-lidstaten, inclusief Nederland? Wat zijn de oorzaken van de 
toename van de instroom in Nederland? 

328 Welke interventieladder is er als EU-lidstaten zich niet houden aan 
de Schengen regels, Eurodac en de Dublinverordening? Welke 
lidstaten zijn de afgelopen jaren hierop aangesproken? 
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Nr Vraag 
329 Hoeveel vreemdelingen zijn er vorig jaar uitgezet in het kader van 

de Dublinverordening? In hoeveel gevallen is er, ondanks dat de 
Dublinverordening kon worden tegengeworpen, besloten de 
asielaanvraag in behandeling te nemen? 

330 Wat is de reden van de omstandigheid dat veel asielzoekers die 
Nederland over land bereiken toch niet over kunnen worden 
gedragen aan de landen waar ze doorheen moeten zijn gereisd? 

331 Wordt de deadline van 20 juli 2015 gehaald om de nationale wet- 
en regelgeving aan te passen aan de richtlijnen van het Gemeen-
schappelijk Europees Asiel Systeem (GEAS)? Zo nee, wanneer zal 
de implementatie naar verwachting compleet zijn? Heeft de 
implementatie gevolgen voor de verdeling van asielzoekers over de 
EU-lidstaten? Zo ja, welke? 

332 Kan de regering de gevolgen in kaart brengen voor het Neder-
landse asielbeleid als gevolg van het GEAS? Welke planning kan de 
Kamer verwachten bij de omzetting van de diverse richtlijnen en 
verordeningen in Nederlandse wetgeving en beleid? 

333 Wordt er voor Nederland een toename in de uitgaven verwacht 
naar aanleiding van het project Slimme Grenzen? Zo nee, hoe kan 
dit dan en wordt dit project volledig uit de Europese begroting 
betaald? 

334 Wat zijn de verklaringen van de stijgende tendens van het aantal 
eerste aanvragen door staatlozen? 

335 Hoeveel aanvragen buitenschuld zijn er het afgelopen jaar 
ingediend en hoeveel van deze aanvragen zijn toegekend? 

336 Welk aandeel van het totaal aantal reguliere verblijfsprocedures 
wordt doorlopen door vreemdelingen die daarvoor ook (één of 
meerdere) asielprocedures hebben doorlopen? 

337 Kan een overzicht worden gegeven van de reguliere migratie in de 
afgelopen jaren, te onderscheiden in verschillende verblijfsdoelen? 

338 Hoe vaak is door Machtiging tot Voorlopig Verblijf (MVV)-plichtige 
vreemdelingen in Nederland een aanvraag om een reguliere 
verblijfsvergunning ingediend en waarbij toch niet aan het 
MVV-vereiste is voldaan? 

339 Hoeveel vreemdelingen zijn vorig jaar vrijgesteld van het MVV-
vereiste en op welke gronden? 

340 Hoeveel vreemdelingen met een generaal pardon-status zijn 
inmiddels genaturaliseerd? Hoe vaak is de laatste vijf jaar bij deze 
groep en bij andere vreemdelingen met een verblijfsvergunning 
regulier die wilden naturaliseren, bewijsnood aangenomen omdat 
men niet over de gevraagde documenten kon beschikken? 

341 Hoe vaak hebben kennismigranten vorig jaar een verblijfsvergun-
ning gekregen en hoe vaak is verblijfsrecht van kennismigranten 
ingetrokken wegens fraude? 

342 Kan worden aangegeven hoeveel aanvragen buitenschuld er de 
afgelopen jaren zijn ingediend en hoeveel er zijn toegekend? 

343 Hoeveel procedures worden gemiddeld door een vreemdeling 
doorlopen? 

344 Hoeveel van het totaal aantal ingediende vervolgaanvragen 
worden daadwerkelijk binnen één dag afgehandeld? 

345 Wat zijn de gemiddelde doorlooptijden van beslissen op asielaan-
vragen en reguliere aanvragen? Hoeveel van de asielaanvragen 
wordt in de algemene asielprocedure afgedaan en hoeveel in de 
verlengde asielprocedure? Hoeveel weken wachten asiel en 
reguliere zaken gemiddeld op de uitspraak in beroep na het 
instellen van het rechtsmiddel beroep en hoeveel weken is dat in 
hoger beroep? 
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Nr Vraag 
346 Welke invulling is tot op heden gegeven aan de toezegging van de 

regering, gedaan tijdens de behandeling van de begroting van het 
Ministerie van Veiligheid en Justitie voor het jaar 2014, de 
doorlooptijden verder te verkorten en vervolgprocedures te 
ontmoedigen? 

347 Welke reguliere toelatingsgronden worden tegenwoordig in 
asielaanvragen ambtshalve mee beoordeeld? Gebeurt dit bij alle 
asielaanvragen? Hoe vaak zijn door (ex-)asielzoekers in 2013 en 
2014 zelf reguliere verblijfsaanvragen gedaan? Wordt een derge-
lijke eerste aanvraag als een reguliere vervolgaanvraag 
beschouwd, waardoor voor de rechtsbijstand de «no cure less fee» 
gaat gelden? Zo ja, waarom, nu dit voor de bewuste vreemdeling 
feitelijk een eerste aanvraag betreft? 

348 Hoe vaak is vorig jaar aangifte gedaan tegen vreemdelingen 
wegens fraude of het verstrekken van onjuiste informatie bij een 
verblijfsaanvraag? 

349 Hoeveel dossiers zijn vorig jaar door de fraude-unit van de IND 
behandeld en welke resultaten zijn hierbij geboekt? In hoeveel van 
de gevallen is er overgegaan tot intrekken van de verblijfsstatus? 
Hoe wordt de versterking van het vreemdelingentoezicht en 
handhaving concreet vorm gegeven? 

350 Wat zijn de actuele fraudecijfers ten aanzien van de kennismigran-
tenregeling? 

351 Hoe vaak zijn vorig jaar verblijfsdocumenten aangemerkt als zijnde 
verloren of gestolen? Hoe verhoudt dit zich tot het aantal verloren 
of gestolen paspoorten, waarbij rekening wordt gehouden met het 
aantal mensen dat dergelijke documenten bezit? 

352 Hoeveel asielzoekers dienen een verblijfsaanvraag in waarbij zij 
geen reis- en identiteitsdocumenten kunnen overleggen? 

353 Hoe vaak zijn bij verblijfsaanvragen vervalste of onjuiste documen-
ten aangetroffen? Hoe wordt hierop gecontroleerd? 

354 Hoeveel asielzoekers hebben vorig jaar een verblijfsaanvraag 
ingediend waarbij zij geen reis- en identiteitsdocumenten (kunnen) 
overleggen? 

355 Hoe vaak zijn bij verblijfsaanvragen vervalste of onjuiste documen-
ten aangetroffen en hoe wordt hier op gecontroleerd? 

356 Hoeveel verblijfsdocumenten zijn afgelopen jaar vervangen door 
verlies en/of diefstal? 

357 Vindt ook in herhaalde asielaanvragen altijd een inhoudelijke artikel 
beoordeling op grond van artikel 3 van het Europees Verdrag voor 
de Rechten van de Mens en de fundamentele vrijheden (EVRM) 
plaats om te waarborgen dat een asielzoeker bij terugkeer naar het 
land van herkomst niet wordt blootgesteld aan foltering/marteling? 
Zo nee, wordt bij de feitelijke terugkeer die beoordeling wel 
uitgevoerd? Zo ja, is bij dat toetsmoment juridische bijstand 
voldoende verzekerd en op welke wijze? In welke mate is hierbij 
nog van belang of er twijfel is aan het precieze gebied van 
herkomst van de vreemdeling en wordt ook in deze zaken 
gewaarborgd dat iemand niet wordt teruggestuurd naar een gebied 
waar hij een artikel 3 EVMR-risico loopt? 

358 Hoe vaak is actief door vreemdelingendiensten gecontroleerd of 
bezitters van verblijfsvergunningen nog aan de gestelde voorwaar-
den voldoen, zoals in Nederland (samen)wonen? Hoe verhoudt het 
aantal controles zich tot voorgaande jaren? 

359 Hoe vaak zijn er het afgelopen jaar door de vreemdelingenpolitie 
adresonderzoeken verricht en hoe verhoudt dit aantal zich tot 
voorgaande jaren? 

360 In hoeveel gevallen zijn er bij deze adresonderzoeken onrechtma-
tigheden vastgesteld? 

21



Nr Vraag 
361 Van hoeveel vreemdelingen die in de GBA staan ingeschreven 

hebben gemeenten het vermoeden dat zij feitelijk niet op dit adres 
cq. in Nederland verblijven? Welk aandeel hiervan is het verblijfs-
recht ingetrokken? 

362 Hoe vaak is vorig jaar een verblijfsvergunning ingetrokken? Op 
welke gronden is dat gebeurd? 

363 Hoe vaak wordt een aanvraag om een verblijfsvergunning 
afgewezen vanwege in het land van herkomst gepleegde misdrij-
ven of schending van de openbare orde? 

364 Hoe wordt gecontroleerd of asielzoekers in het land van herkomst 
geen misdrijven hebben gepleegd? 

365 Hoeveel houders van verblijfsvergunningen hebben in Nederland 
een misdrijf gepleegd en welk deel hiervan is uitgezet? 

366 Hoeveel asielzoekers hebben tijdens hun verblijf in Nederland een 
misdrijf gepleegd? Bij hoeveel asielzoekers is dit bij de verblijfsaan-
vraag tegengeworpen? 

367 In hoeveel gevallen is vorig jaar het rechtmatig verblijf van een 
EU-burger beëindigd om redenen van openbare orde of openbare 
veiligheid? 

368 In hoeveel gevallen is vorig jaar het rechtmatig verblijf van een 
EU-burger beëindigd op grond van veelvuldig gepleegde lichte 
strafbare feiten, waarbij elk strafbaar feit op zich niet tot ontzegging 
of beëindiging zou kunnen leiden? 

369 Welke gemeenten bieden noodopvang voor uitgeprocedeerde 
asielzoekers in strijd met de afspraken van het bestuursakkoord 
met de Vereniging van Nederlandse Gemeenten (VNG) in 2007? 
Hoeveel zitten er nog in een voorziening van het Centraal Opvang 
orgaan Asielzoekers (COA)? Welke interventies vinden hier plaats? 

370 In welke gemeenten wordt op dit moment opvang verleend aan 
uitgeprocedeerde vreemdelingen, in strijd met de afspraken van 
het bestuursakkoord met de VNG in 2007? Om hoeveel vreemdelin-
gen gaat het? Welke interventies vinden hier plaats? 

371 Wat zijn de verwachte ontwikkelingen voor 2015 ten aanzien van 
COA-opvangplekken, ook in het licht van de instroom van 
asielaanvragers uit Syrië? Hoe verloopt de doorstroom van 
statushouders naar gemeenten op dit moment? Hoeveel statushou-
ders zitten op dit moment nog in een COA-voorziening? 

372 Op welke manier wordt opvang in de regio bevorderd? Kan ook 
worden aangegeven welke bijdragen tot nu toe in dat kader 
EU-lidstaten afzonderlijk hebben gegeven voor de opvang in de 
regio naar aanleiding van de crisis in Syrië? 

373 Wat zijn de ontwikkelingen in het kader van opvang in land van 
herkomst van alleenstaande minderjarige vreemdelingen? In welke 
landen zijn er dergelijke opvangvoorzieningen? Hoe staat het met 
het ook in Europees verband realiseren van opvangvoorzieningen 
in Afghanistan? 

374 Klopt het dat ook in het geval van vrijwillige terugkeer via 
bijvoorbeeld de Internationale Organisatie voor Migratie aan de 
terugkerende vreemdelingen in beginsel standaard een inreisver-
bod wordt opgelegd? Hoe vaak is dit in 2013 en 2014 gebeurd? 
Welke signalen zijn er dat dit een belemmerende werking kan 
hebben op het meewerken aan terugkeer, bijvoorbeeld omdat de 
vreemdelingen soms familie in Nederland hebben? 

375 Hoeveel vreemdelingen zijn in het afgelopen jaar aantoonbaar 
teruggekeerd, onderverdeeld naar zelfstandig en gedwongen 
vertrek? Hoeveel vreemdelingen zijn zelfstandig zonder toezicht 
vertrokken? Kunnen deze aantallen worden afgezet tegen de 
terugkeercijfers van vijf jaren daarvoor? 
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376 Hoeveel landen weigeren het toelaten van overheidsvluchten die 

worden uitgevoerd in het kader van terugkeer of uitzettingsbeleid? 
Welke landen zijn dit? 

377 Is er in het afgelopen jaar vooruitgang geboekt met het verkrijgen 
van medewerking van landen van herkomst op het gebied van 
terugkeer van vreemdelingen? Hoe is het afgelopen jaar gepro-
beerd hier tot verbetering te komen? 

378 Op welke manier krijgt de samenwerking met andere overheden en 
maatschappelijke organisaties gestalte voor het bevorderen van 
terugkeer van niet-rechtmatig in Nederland verblijvende 
vreemdelingen? 

379 Welke probleemlanden zijn er die niet mee willen werken aan 
gedwongen terugkeer? Welke interventies worden ten aanzien van 
deze landen gepleegd? Wat zijn de ontwikkelingen ten aanzien van 
deze landen? Wat zijn de ontwikkelingen in de Europese samenwer-
king op dit punt? 

380 Kan een toelichting worden gegeven op de recente terugkeercij-
fers? Wat zijn de mogelijke oorzaken dat de politie achterblijft bij 
het aanleveren van zogeheten overdrachtsdossiers aan Dienst 
Terugkeer en Vertrek (DT&V)? 

381 Hoeveel vreemdelingen zijn dit jaar aantoonbaar teruggekeerd, 
uitgesplitst naar zelfstandig en gedwongen vertrek? Hoeveel 
vreemdelingen zijn zelfstandig zonder toezicht vertrokken? Kunnen 
deze aantallen worden afgezet tegen de terugkeercijfers van 2007 
tot en met 2012? 

382 Hoeveel landen weigeren het toelaten van onderdanen in het kader 
van het terugkeer- en uitzettingsbeleid? Welke landen zijn dat? 

383 Hoeveel vertrekplichtige gezinnen zijn vanuit de gezinslocaties 
daadwerkelijk teruggekeerd naar de landen van herkomst? Hoe 
verhoudt het aantal teruggekeerde gezinnen zich tot de resultaten 
van de afgelopen jaren? 

384 Hoeveel vertrekplichtige vreemdelingen zijn na hun verblijfsproce-
dure(s) toch niet uit Nederland vertrokken c.q. hebben hun 
vertrekplicht genegeerd? Hoe verhoudt dit percentage zich tot 
andere EU-lidstaten? 

385 Hoeveel vreemdelingen bevinden zich zonder verblijfsrecht in 
Nederland maar kunnen op grond van artikel 3 EVRM toch niet 
worden uitgezet? 

386 Hoeveel dossiers van vreemdelingen zijn dit jaar en afgelopen jaar 
overgedragen aan de DT&V en welk deel hiervan betreft vreemde-
lingen die een reguliere verblijfsprocedure hebben doorlopen? 

387 Wat houdt de gezagsrelatie concreet in tussen de Minister, de KMar 
en de nationale politie voor wat betreft het vreemdelingentoezicht? 

388 Hoeveel vreemdelingen zijn vorig jaar in vreemdelingenbewaring 
geplaatst? Hoeveel van deze vreemdelingen hebben Nederland 
daadwerkelijk verlaten? 

389 Aan welke aspecten van vreemdelingenbewaring wordt de overige 
6,5 miljoen euro besparing op de capaciteit van de vreemdelingen-
bewaring van DJI besteedt? 

390 Hoeveel criminele vreemdelingen bevinden zich zonder verblijfs-
recht in Nederland? Hoeveel daarvan kunnen niet worden uitgezet 
en hoeveel daarvan zitten in (vreemdelingen)bewaring? 

391 Welke signalen zijn er dat de UNHCR door alle vluchtelingencrises 
in de wereld onvoldoende financiële middelen heeft om hun taken 
goed uit te kunnen voeren? Welke noodzaak ziet u om de «core 
contribution» van de UNHCR te verhogen, zoals dat ook bij CERF, 
UNICEF en het Rode Kruis is gebeurd? 
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392 Aan welke organisaties die zich bezig houden met migratiebeleid 

wordt subsidie verstrekt, voor welke bedragen in de afgelopen 
jaren en met welke redenen? Wat wordt in tabel 37.1 in de 
begroting verstaan onder «overig toegang, toelating en opvang 
vreemdelingen»? 

393 Hoe staat het met het programma Verbetering Keteninformatise-
ring? 

394 Welke opdrachten worden in 2014 gefinancierd in het kader van de 
versterking van de vreemdelingenketen? 

395 Kan een toelichting worden gegeven over de opbouw van de 
kosten bij Programma Biometrie in de Vreemdelingenketen? 

396 Hoe vaak is vorig jaar het verblijfsrecht ingetrokken van 
EU-onderdanen? Op welke gronden is dat gebeurd en hoe 
verhoudt dit aantal zich tot de intrekkingen in omliggende landen? 
Hoeveel van de betreffende EU-onderdanen hebben ons land 
aantoonbaar verlaten? 

397 Hoe vaak is vorig jaar EU-verblijfsrecht gevraagd door partners en 
gezinsleden van EU-onderdanen die zelf geen EU-nationaliteit 
hadden? Hoeveel van deze aanvragen zijn ingewilligd? 

398 Hoeveel mensen uit Midden- en Oost-Europese landen verblijven 
momenteel in Nederland? Van hoeveel is door middel van 
registratie zeker dat ze hier zijn? 

399 Waarom was er in 2013 495.000 euro beschikbaar, terwijl in de 
begroting voor het jaar 2014 stond dat er voor het jaar 2013 
8.301.000 euro was begroot voor de versterking van de vreemdelin-
genketen en 4.574.000 voor het jaar 2014? 

400 Kunt u deze verschillen tussen de begrote bedragen voor verster-
king van de vreemdelingenketen tussen 2013 en 2014 verklaren? 

401 Hoe vaak is vorig jaar een verblijfsvergunning ingetrokken en op 
welke gronden, uitgesplitst per grond (bijvoorbeeld de aantallen op 
grond van de glijdende schaal, verplaatsen van hoofdverblijf etc.)? 

402 Hoe vaak wordt bij asielzoekers de verblijfsvergunning ingetrokken 
wegens vakanties naar de landen van herkomst, hetgeen haaks 
staat op de geclaimde onveiligheid daar? Hoe wordt hier actief op 
gehandhaafd? 

403 Hoe vaak is vorig jaar vrijstelling verleend van het vereiste om 
duurzaam over voldoende middelen van bestaan te beschikken en 
op welke gronden? 

404 Hoeveel immigranten uit islamitische landen zijn vorig jaar tot 
Nederland toegelaten, uitgesplitst naar aanvragen asiel en 
regulier? 

405 Hoe staat het met toezicht van de Nederlandse Orde van Advocaten 
op de vreemdelingenrechtadvocatuur? Zijn er het afgelopen jaar 
ook maatregelen getroffen richting advocaten in het vreemdelin-
genrecht die onbehoorlijk hebben gepresteerd? Zo ja, hoeveel en 
welke maatregelen? 

406 Waarom blijven de streefwaarden van de tijdigheidspercentages in 
tabel 37.4 vanaf 2016 dezelfde waarde houden, terwijl het voorne-
men is om dit jaar op jaar te verbeteren? 

407 Wanneer zal de IND naar verwachting volledig kunnen voldoen aan 
de wettelijke termijnen voor de behandeling van aanvragen? 

408 Hoeveel wordt er exact, per saldo, tot en met 2019 bezuinigd op de 
opvang van asielzoekers, rekening houdend met de korting op het 
budget van het COA en de eenmalige tegemoetkoming van 375 
miljoen euro? 

409 Waar wordt aan gedacht als wordt bezien of er minder gewerkt kan 
worden met overhead functies? 
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410 Hoe wordt bij de investering in het programma Keteninformatise-

ring gewaarborgd dat het systeem veilig is en dat de privacy van 
de vreemdelingen in kwestie adequaat wordt beschermd? Hoeveel 
van het totale bedrag wordt gestoken in die veiligheid? 

411 Hoe wordt bepaald wie de voorzieningen in het kader van het 
programma Keteninformatisering gaat ontwikkelen en beheren? 

412 Kan worden uiteengezet welke organisaties er in Nederland zijn die 
zich bezig houden met de behartiging van belangen van vreemde-
lingen en die worden gesubsidieerd door de Nederlandse 
overheid? Hoeveel gemeenschapsgeld ontvangen zij, uitgesplitst 
naar subsidies door het Rijk en gemeenten? 

413 Wat wordt in het kader van de subsidie aan Vluchtelingenwerk 
verstaan onder het behartigen van de belangen van vluchtelingen? 
Kan de subsidie ook aangewend worden voor lobbywerk en inzet 
voor beleidswijziging of beperkt het zich tot de kerntaak van het 
bieden van ondersteuning aan asielzoekers? 

414 Op welke manier worden reisagenten c.q. mensensmokkel 
aangepakt? Wat is de Nederlandse inzet en welke inzet is er in 
EU-verband? 

415 Kan de regering de resultaten van Mobiel Toezicht Veiligheid(MTV)-
controles van het afgelopen jaar weergeven? Welke resultaten 
kunnen worden weergegeven ten aanzien van @migoboras? Welke 
ontwikkelingen zijn er te verwachten in het kader van de verster-
king binnenlands vreemdelingentoezicht? 

416 Tegen hoeveel derdelanders is in het afgelopen jaar een inreisver-
bod uitgevaardigd? 

417 Hoeveel vreemdelingen zijn veroordeeld wegens het overtreden 
van een inreisverbod? 

418 Hoeveel EU-burgers hebben een terugkeerverbod gekregen? 
419 Hoeveel EU-burgers zijn in het afgelopen jaar ongewenst 

verklaard? 
420 Hoeveel ongewenst verklaarde EU-burgers hebben Nederland het 

afgelopen jaar aantoonbaar verlaten? 
421 Hoe vaak is vorig jaar aangifte gedaan tegen vreemdelingen 

wegens fraude/het verstrekken van onjuiste informatie bij een 
verblijfsaanvraag? 

422 Hoe wordt bepaald welke medewerkers specifiek toegang krijgen 
tot welke digitale informatie binnen de Vreemdelingenketen? En 
hoe wordt gezorgd dat de gegevens in kwestie voldoende beveiligd 
zijn tegen ongeautoriseerde toegang? 

423 Worden er nog andere systemen gebouwd cq. software ontwikkeld 
die verband houden met het systeem voor Ketenmanagement dat 
in 2014 is opgeleverd, of ziet de investering vanaf nu nog puur op 
het beheer? 

424 Hoe is het systeem voor Ketenmanagement precies beveiligd? Op 
welke manier en met welke frequentie wordt dit systeem getest op 
de mogelijkheid van ongeautoriseerde toegang? 

425 Hoeveel extra kosten heeft de inwerkingtreding/reparatie/
implementatie van INDIGO gekost in 2014? Wat is de verwachting 
voor 2015? 

426 Wat zijn de laatste ontwikkelingen ten aanzien van INDIGO? Welke 
planning ligt er voor de komende tijd ten aanzien van INDIGO, 
bijvoorbeeld implementatie naar aanleiding van wetgeving vanuit 
het Programma Stroomlijning Toelatingsprocedures en het modern 
migratiebeleid? Wat zijn op dit moment de totale kosten van 
INDIGO? Wat was de oorspronkelijke businesscase en wat is 
hiervan inmiddels gerealiseerd? 
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427 Hoeveel voorlichters en/of communicatiemedewerkers zijn er in 

dienst bij het Ministerie van Veiligheid en Justitie? Hoeveel kosten 
deze voorlichters en of communicatiemedewerkers jaarlijks? Wat 
levert het op als deze worden wegbezuinigd? 

428 Kan bij de evaluatie van het recent opgerichte College van Toezicht 
Auteursrechten en naburige rechten een tevredenheidsmeting 
onder belanghebbenden worden uitgevoerd? 

429 Welke prestatie-indicatoren zijn of worden er opgericht ten aanzien 
van het College van Toezicht Auteursrechten en naburige rechten? 

430 Zijn in het beschikbare budget voor 2015 voor het OM van 
454.807.000 euro de extra intensiveringen en bezuinigingen zoals 
aangegeven op pagina 23 verwerkt (5 miljoen euro, nr. 7, 5 miljoen 
euro wegwerken werkvoorraad, nr. 9 en 27 miljoen euro, nr. 26)? 

431 Kan aangegeven worden hoeveel gelden in totaal het OM in 2015 
minder te besteden heeft ten opzichte van 2014? 

432 Welke gevolgen heeft de verhoogde instroom voor de capaciteit bij 
de IND, COA en DT&V, de doorlooptijden en hoe staat dit in relatie 
tot de efficiencytaakstelling voor de uitvoeringsorganisaties? 

433 Van welke te verdelen middelen en taakstellingen wordt verwacht 
dat deze uit het niet-beleidsartikel nominaal en onvoorzien gehaald 
moeten worden? 

434 Welke financiële consequenties (onder meer voor DJI) heeft de 
verwerping van het wetsvoorstel tot wijziging van de Penitentiaire 
beginselenwet en het Wetboek van Strafrecht in verband met de 
herijking van de wijze van de tenuitvoerlegging van vrijheidsbene-
mende sancties en de invoering van elektronische detentie 
(Kamerstuk 33 745) door de Eerste Kamer? 

435 Hoeveel betaalt de Belgische overheid voor het gebruik van de PI 
Tilburg? Wat zijn de totale kosten die gemoeid zijn met het 
detineren van Belgische gedetineerden? Hoeveel houdt Nederland 
derhalve uiteindelijk over aan betreffende overeenkomst met 
België? 

436 Wat gebeurt er als een buitenlandse (Noorse of Belgische) 
gedetineerde ontsnapt en dus als toerist op Nederlands grondge-
bied verblijft? Zal deze eerst uitgeleverd dienen te worden aan 
Noorwegen of België voordat deze weer in Nederlandse detentie 
mag worden gezet? Hoe worden eventuele voorziene problemen 
hierbij voorkomen, behalve door ervoor te zorgen dat mensen niet 
kunnen ontsnappen? Kan dit uitgebreid worden toegelicht? 

437 Klopt het dat de personeelsbezetting bij DJI tot 2018 met ruim 
2.500 fte zal dalen? Zo ja, is hierbij al rekening gehouden met de 
extra te verdwijnen 920 fte? Zo nee, waarom niet? Hoeveel banen 
zullen in totaal in 2019 verloren gaan? 

438 Wat is de stand van zaken ten aanzien van de opvang in Nederland 
van Noorse gedetineerden? 

439 Is de verwachting dat de asielinstroom zal afnemen in de komende 
jaren, ondanks de toename van het aantal conflictgebieden in het 
Midden-Oosten? Zo ja, waar is deze prognose op gebaseerd? 

440 Wordt er toch een stijgende trend in de asielinstroom verwacht? Zo 
ja, hoeveel extra middelen worden voor 2015 uitgetrokken om deze 
groter wordende stroom asielzoekers op te kunnen vangen? 

441 Wordt er extra personeel aangetrokken voor de afhandeling van 
extra asielaanvragen en de vertraging in de afhandeling van 
asielverzoeken op te lossen? Zo ja, welke kosten zullen hiermee 
gemoeid zijn? 

442 Wat verklaart het verschil tussen de uitspraak dat enerzijds de 
gemiddelde opvangduur oploopt en de prestatie-indicatoren van 
gemiddelde opvangduur anderzijds gelijk blijven? 
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443 Is de verwachting dat de asielinstroom zal afnemen in de komende 

jaren, ondanks de toename van het aantal brandhaarden in de 
wereld? Zo ja, waarop is deze prognose gebaseerd? 

444 Welke maatregelen worden er genomen om in de toekomst meer 
deskundig maar ook flexibel personeel beschikbaar te hebben? 

445 Hoe rijmt het feit dat wordt aangegeven dat de inhuur van derden 
moet afnemen met het nieuws dat er 155 miljoen euro wordt 
uitgegeven aan de inhuur van externen, hetgeen 43 miljoen euro 
meer is dan begroot? 

446 Wat is de besparing die wordt verwacht door de aanpassing van 
het incassobeleid bij het CJIB? Kan hierbij rekening worden 
gehouden met de (personeels)kosten die doorgaans worden 
gemaakt door het CJIB zelf, de Raad voor Rechtsbijstand, de Raad 
voor de rechtspraak en DJI? Waaraan wordt deze besparing 
besteed? 

447 Hoe vindt de afrekening met het CJIB plaats? Wordt er daadwerke-
lijk gekeken naar het aantal boetes dat uitgeschreven is waar 
administratiekosten over betaald worden? 

448 Kan het voorkomen dat de middelen op de begroting van VenJ die 
afkomstig zijn van de administratiekostenvergoeding voor andere 
doeleinden gebruikt worden dan het dekken van de kosten van de 
administratie bij het CJIB? 

449 Hoe vindt de afrekening met het CJIB plaats? Wordt er daadwerke-
lijk gekeken naar het aantal boetes dat uitgeschreven is waar 
administratiekosten over betaald worden? 

450 Wat zijn de gevolgen van het korten van het budget van het NFI 
met enkele miljoenen euro’s? 

451 Hoeveel specialisten zijn er in Nederland beschikbaar om gerechte-
lijke secties uit te voeren, gelet op de capaciteit bij het NFI, The 
Maastricht Forensic Institute (TMFI) als bij de pathologen die 
onafhankelijk opereren? 

452 Hoeveel niet natuurlijke overlijdensgevallen vonden er in Neder-
land in 2013 en 2014 plaats? 

453 Hoeveel gerechtelijke secties ten aanzien van niet natuurlijke 
overlijdensgevallen hebben er in 2013 en 2014 plaatsgevonden 
door het zowel het NFI, TMFI als onafhankelijk pathologen? 

454 Klopt het dat het aantal door het OM aangevraagde secties bij het 
NFI verder afneemt, te weten 617 in 2005, 340 in 2012 en 337 in 
2013? Wat is de stand van zaken ten aanzien van 2014? 

455 Welke afspraken bestaan er tussen het OM en het NFI over het al 
dan niet laten uitvoeren van een gerechtelijke sectie bij verdachte 
sterfgevallen? 

456 Waarin verschilt de Nederlandse regelgeving ten aanzien van 
autopsies met wetgeving in andere Europese landen? 

457 Welke werkafspraken bestaan er tussen het TMFI en het NFI over 
het uitvoeren van gerechtelijke secties? 

458 Hoe verhouden de bezuinigingen op het NFI zich tot de daling van 
het aantal uitgevoerde gerechtelijke secties, alsmede de afne-
mende vraag vanuit justitie tot het uitvoeren van deze secties? 

459 Op welke wijze worden slachtoffers en nabestaande betrokken bij 
de beslissing van het OM geen gerechtelijke sectie uit te laten 
voeren? 

460 Waarom is het percentage «op tijd geleverde» producten jaarlijks 
geraamd op 95% en wordt niet gestreefd naar een hoger 
percentage? 

461 Loopt de digitalisering van de rechtspraak op schema? Zo nee, 
waarom niet? 
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462 Kan cijfermatig worden onderbouwd op welke manier wordt 

verwacht dat de digitalisering in 2016 direct tot een besparing zal 
leiden? 

463 Waarom zijn de uitspraken van de rechtbank Oost-Brabant op15 
februari 2013, parketnummer 01/820892–12 en die van de rechtbank 
Roermond, zaaknummers AWB 14/17216 + AWB 14/17215 niet 
gepubliceerd via rechtspraak.nl? 

464 Klopt het dat niet alle uitspraken worden gepubliceerd via 
rechtspraak.nl? Wat is daarvan de reden? 

465 Welke kosten zijn voor de Raad voor de rechtspraak gemoeid met 
het oprichten van een commercial court en levert het Ministerie 
van Veiligheid en Justitie hier een specifieke bijdrage aan? 

466 Waarom is er in 2015 opnieuw voor gekozen om de rechterlijke 
macht onder in plaats van op de beraamde prognose te financieren 
en te starten met een te kort van 20 miljoen euro? 

467 Waarom is voor de financiering van de rechtspraak gekozen voor 
een percentage van 70% van de afgesproken productgroepprijzen 
en niet 100%? 

468 Op welke wijze zijn in de rechtspraak de te korten over 2013 ter 
waarde van ongeveer 26 miljoen euro en van 2014 ter waarde van 
20 miljoen euro opgevangen en ten laste van welk onderdeel in de 
begroting? 

469 Hoe wordt het tekort in de rechtspraak ter grote van 20 miljoen 
euro aan het eind van 2015 gedicht? 

470 Welke maatregelen zijn in 2014 genomen en worden in 2015 
genomen op basis van de 26,5 miljoen euro die voor 2014 en 2015 
aan de rechtspraak is toegezegd en bedoeld is om de werkvoorra-
den terug te dringen en de doorlooptijden te verbeteren? 

471 Waar in de begroting is de 26,5 miljoen euro weggeschreven die is 
bedoeld voor het terugdringen van de werkvoorraden in de 
rechtspraak en verbetering van de doorlooptijden? 

472 Wat is de hoogte van de eigen middelen (egalisatierekening en 
eigen vermogen) van de Raad voor de rechtspraak in 2014 en 2015? 

473 Is het in eerdere begrotingsstaten van het Ministerie van (Veiligheid 
&) Justitie voorgekomen dat de gefinancierde productie lager is 
dan de geraamde capaciteitsbehoeften volgens het Prognosemodel 
Justitiële Ketens? 

474 Wat is de reactie van de Raad voor de rechtspraak op het voorne-
men minder geldelijke middelen ter beschikking te stellen dan 
geraamd volgens de capaciteitsbehoeften van het Prognosemodel 
Justitiële Ketens? 

475 Kan een berekening worden gegeven van de wijze waarop met de 
eigen middelen van de Raad voor de rechtspraak voldaan kan 
worden aan de geraamde capaciteitsbehoeften volgens het 
Prognosemodel Justitiële Ketens? 

476 Wat zijn de gevolgen van het inzetten van de eigen middelen door 
de Rechtspraak voor de financiële stabiliteit van de Rechtspraak? 

477 Welke gevolgen heeft het inzetten van de eigen middelen door de 
Raad voor de rechtspraak voor de toename van de werkdruk onder 
rechters? 

478 Wat is het verschil tussen de gefinancierde productie en de 
geraamde capaciteitsbehoeften volgens het Prognosemodel 
Justitiële Ketens? 

479 Hoe verhoudt zich de stellingname van de regering dat in 2014 en 
2015 de financiering op het huidige niveau blijft en niet bezuinigd 
wordt op het budget voor de Raad voor de Rechtspraak (Kamerstuk 
29 279, nr. 181) zich tot de lagere gefinancierde productie? 
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480 Kan de verminderde gefinancierde productie voor 2015 gekwalifi-

ceerd worden als een taakstelling, gelet op de zinsnede dat dit 
mede voortkomt uit de financiële mogelijkheden van het kabinet? 

481 Welke gevolgen heeft het jaarlijks interen op het Eigen Vermogen 
van de rechtspraak met 20 miljoen euro en het negatieve resultaat 
dat de rechtspraak heeft, waardoor ze in de min staat? Moet daar 
bijvoorbeeld rente over worden betaald? Zo ja, hoeveel en hoe 
wordt dit opgevangen? 

482 Kan een reactie worden gegeven op het bericht dat de rechtspraak 
geen verdere bezuiniging aan kan (BNR, 14 oktober 2014, http://
www.bnr.nl/radio/bnr-juridische-zaken/616453–1410/rechtspraak-
kan-geen-verdere-bezuiniging-aan)? Welke maatregelen zullen 
genomen worden? 

483 Kan nader gespecifieerd worden wat de financiële bijdrage is die 
vanuit het Ministerie van Veiligheid en Justitie geleverd is ten 
behoeve van investeringen in het KEI-project in 2013 en 2014 
alsmede wat de hoogte van dit bedrag is voor de jaren 2015 en 
2016? 

484 Kan het bedrag van 26,5 miljoen euro per jaar nader gespecifieerd 
worden ten aanzien van de verdeling ten behoeve van de balans 
tussen werkdruk en kwaliteit, frictiekosten en het KEI-project? 

485 Waar bestaan de frictiekosten uit voor de Raad voor de rechtspraak 
in de jaren 2014, 2015 en 2016? 

486 Welke maatregelen worden genomen om de balans tussen 
werkdruk en kwaliteit te bewaren? 

487 Hoe kan het dat het eigen vermogen van de Raad voor de 
rechtspraak verder daalt, terwijl deze organisatie in 2015 meer 
eigen middelen moet inzetten om te hoog oplopende voorraden 
voor de korte termijn tegen te gaan? 

488 Wanneer dient het KEI-project volledig afgerond te zijn? 
489 Beschikt de Raad voor de rechtspraak over voldoende geldelijke 

middelen om in 2015 het KEI-project verder uit te rollen binnen de 
organisatie? 

490 Heeft het KEI-project tot nu toe vertraging opgelopen en wordt er 
ten aanzien van de implementatie vertraging verwacht? 

491 Wat is de stand van zaken ten aanzien van de vijf aangekondigde 
maatregelen om de balans tussen werkdruk en kwaliteit te bewaren 
(Kamerstuk 29 279, nr. 181)? 

492 Klopt het dat de Raad voor de rechtspraak vanaf 2016 structureel 
ruim 11 miljoen euro in het rood komt te staan? Wat is daarvan de 
oorzaak? Wat wordt gedaan om te voorkomen dat het eigen 
vermogen van de raad voor de rechtspraak vanaf 2016 jaarlijks 
ruim 11 miljoen in het rood staat? 

493 Welke gevolgen heeft het inzetten van de eigen middelen door de 
Raad voor de rechtspraak voor de doorlooptijden in 2015? 

494 Wat is de verklaring voor het niet behalen van de gestelde normen, 
met name op de terreinen van bestuur, handels- en rijksbelasting-
zaken? 

495 Hoe wordt de behoefte aan celcapaciteit voorspeld? 
496 Op welke wijze is de strafrechtketen doelmatiger ingevuld? Wat 

merken medewerkers en burgers die aangifte doen hiervan? 
497 Hoe worden de verwachte extra kosten voor de rechtspraak binnen 

de begroting opgevangen als gevolg van de annulering van de 
afschaffing van de route via de kantonrechter bij ontslag? 

498 Hoe worden de aanloopverliezen van de eigen bijdragenregelingen 
binnen de begroting van dekking voorzien? 
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499 Wat wordt bedoeld met het opvangen van dreigende tekorten in de 

boeteontvangsten over 2014 door middel van een kasschuif over 
het generale beleid? Hoe staat dit in verhouding tot het op pagina 
28 genoemde beboeten van buitenlandse kentekenhouders? 

500 Wat is de reden voor de tegenvaller van 70 miljoen euro in de 
ontvangsten binnen artikel 33 op het gebied van Boetes en 
Transacties? 

501 Zullen de ontvangsten binnen artikel 33 op het gebied van Boetes 
en Transacties de komende jaren ook lager uitvallen? 

502 Waarom worden de ontvangsten op boetes en transacties pas in 
2018 en 2019 verhoogd en niet al in 2015 en 2016? 

503 Welke concrete maatregelen worden genomen om de ontvangsten 
op het gebied van Boetes en Transacties in 2018 en 2019 te 
verhogen en hebben deze maatregelen ook gevolgen voor de 
daaropvolgende jaren? 

504 Op grond waarvan wordt komende jaren een stijging van de 
ontvangsten van boeten en transacties voorzien? 

505 Wat is de reden van de verwachte tegenvaller aan inkomsten van 
boetes en transacties in 2014? 

506 Waarom is de uitgebleven realisatie van de extra ontvangsten op 
boetes en transacties van 74 miljoen euro (zoals verwacht werd in 
de suppletoire begroting 2014) niet in de begroting toegelicht? 

507 Kan worden toegelicht waarom de mutaties op Internationale 
tribunalen in 2014 positief, in 2015 op nul en in 2017 op negatief 
staan? 

508 Wordt verwacht dat er na 2015 geen extra middelen meer nodig 
zijn voor de eerstejaarsopvang van asielzoekers? 

509 In hoeverre wordt de 375 miljoen euro extra besteed aan structu-
reel meer opvangcapaciteit? 

510 Wat houdt de 27 miljoen euro in die staat weggeschreven onder 
nominaal en onvoorzien voor een doelmatiger strafrechtketen en 
waarom staat dit bedrag onder nominaal en onvoorzien? 

511 Wat is het verschil in recidivecijfers ten aanzien van de Maatregel 
Inrichting Stelselmatige Daders enerzijds en de voormalige 
maatregel Strafrechtelijke Opvang Verslaafde anderzijds? 

512 Kan de groei in uitgaven aan de agentschappen Frontex en EASO 
budgettair neutraal plaatsvinden of zullen er extra middelen nodig 
zijn vanuit de lidstaten? 

513 Kan het ontbreken van het verzoek worden hersteld dat de 
Staatscommissie familierecht/herijking ouderschap zich zou buigen 
over de vraag of de twee rechtshandelingen erkenning en gezag 
aanvragen over het kind door de vader niet in één rechtshandeling 
vervat kunnen worden, of anders ten minste gelijktijdig en bij 
hetzelfde loket? 

514 Op welke wijze wordt de adviesrol van de veiligheidsregio/
brandweer in de wetsvoorstellen Omgevingsweten Private 
kwaliteitsborging bouwtoezicht bewaakt? 

515 Heeft het Ministerie van Infrastructuur en Milieu ook het voortouw 
als het gaat om de private kwaliteitsborging in het bouwtoezicht? 

516 Hoe wordt het onderwijs binnen de veiligheidsregio’s vormgege-
ven en bekostigd? 

517 Wat is de reden om de Fraudehelpdesk minder subsidie te geven 
dan in 2014? 

518 Wordt de Tweede Kamer geïnformeerd over de heroverweging ten 
aanzien van de taken van het Rode Kruis bij crises en rampen? 

519 Waarom worden de uitgaven aan het CCV op meerdere plekken 
vermeld in de begroting en wat is het totaalbedrag dat aan subsidie 
verstrekt wordt?
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